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PRVI MUZEJ u Ivancu su svečano otvoreni novi društveni prostori 

Gradonačelnik Batinić 
predao na korištenje 
Muzej planinarstva 

SPORTSKI USPJESI 

Nikola Geček i 
Petra Brlečić 
– najbolji 
sportaši 
grada Ivanca 

GRADSKi PARK 

Ptičja 
svadba 
poklonom 
obradovala 
svako dijete

KADROVI 

Povećajte 
upisne kvote 
za sve 
metalske i 
strojarske 
struke!

IVONJSKI FAŠINK Proglašena Fašnička Republika

Gumile, folšarija, 
cekari, srakari, 
kurenti.... - svi na 
Fašinku u Ivancu

Ivanečki gradski čelnici i ravnatelj ŽUC-a u Ponikvama i Jezerskom putu

Pojačano održavanje 
cesta sve do gradnje 
kanalizacije 
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Nakon što je Grad Iva-
nec u siječnju s pet be-
splatnih dječjih projekcija 
potaknuo djecu i njihove 
roditelje da dođu u novo 
Kino u Ivancu i počnu kori-
stiti nove kulturne prosto-
re u gradu, prošlog je mje-
seca na sličan način dao 
inicijalnu iskru otvaranju 
kazališne sezone.

Zahvaljujući tomu, pu-
blika, koja zbog poznatih 
razloga dugo vremena nije 
imala prilike u Ivancu pra-
titi kazališne predstave, 
u subotu je, 18. veljače do 
zadnjeg mjesta ispunila 
kinodvoranu te se potom 
idućih sat i pol do suza 
smijala sjajnim izvedba-
ma glumačkog ansambla 
Kerekesh teatra u komediji 
Ljubaf.

Ljubaf je bila prva od 
više predstava koje će 
Kerekesh teatar i tijekom 
ožujka izvesti temeljem 
partnerske suradnje s 
Gradom Ivancem, a čiji je 
cilj da se u novom prosto-
ru publici omogući što bo-
gatiji i raznovrsniji kulturni 
život.

Tako će se ovog mje-
seca u Kinu Ivanec održati 
još tri predstave. U petak, 

10. ožujka u 19 sati, na ras-
poredu je predstava Krtice 
Kerekeš teatra (30 kuna), 
dok će u subotu, 11. ožujka 
u 11 sati, Kazališna družina 
Pinklec izvesti dječju pred-
stavu Bremenski svirači 
(ulaz besplatan). Sljede-
ća predstava – Istina, u 
izvođenju Glumaca u Za-
gvozdu, na rasporedu je u 

utorak, 14. ožujka, u 19 sati 
(30 kuna).

Ulaznice za predsta-
ve mogu se rezervira-
ti telefonom u Pučkom 
otvorenom učilištu Ivanec 
(ponedjeljak - petak) od 
12 do 14 sati, pozivom na 
broj 042/770 530 ili sva-
kodnevno na e-mail: iva-
neckino@gmail.com, info@
uciliste-ivanec.hr

Svečanošću na kojoj su 
se okupili brojni građani, 
gosti i uzvanici u petak je, 
24. veljače, u Ul. Rudolfa 
Rajtera 5 otvoren Muzej 
planinarstva Ivanec - 1. 
faza. Svima kojima su iole 
poznate duge povijesne 
veze Ivančana sa svojom 
gorom Ivančicom (HPD 
Ivančica osnovano je 
1898. godine i jedno je od 
najstarijih u Hrvatskoj), a 
koje su se održale sve do 
današnjih dana, kada se 
brojni mještani i dalje ne-
umorno penju na vrh „kro-
va“ Hrvatskoga zagorja, 
razumljivo je zašto je ovaj 
muzej dobio upravo takav 
naziv. 

Povijesni događaj
Iako je u ovoj fazi otvo-

ren tek manji dio budućeg 
integralnog objekta (1. 
faza, s dijelom obnovljene 
stare škole i podrumskog 
prostora te novosagrađe-
nom dvoranom na katu) 
pa još nije poprimio plani-
rani i zamišljeni štih smart 
muzeja tematski posveće-
nog planinarstvu, što ga 
tek očekuje u idućim fa-
zama, za Ivančane je ovaj 
događaj svakako povijesni. 

Naime, on ostaje za-
bilježen kao početak ure-
đenja reprezentativnog 
prostora u kome će se na 
jednom mjestu trajno ču-
vati i posjetiteljima pre-
zentirati sačuvana baština 
iz iznimno duge i neobično 
zanimljive ivanečke proš-
losti. A nju se u kontinui-

tetu može pratiti od sta-
rog kamenog i brončanog 
doba, preko rimskog i 
predslavenskog pa sve do 
srednjovjekovnog i novog 
doba.

Otvaranje objekta pra-
ti izložba nazvana Muzej 
prije muzeja. Zbog raz-
mjerno malog prostora, 
posjetiteljima je na uvid 
stavljen samo manji dio 
izložaka i  to onih koji su 
tematski vezani uz ru-
darstvo i planinarstvo te 
dio fotografskog opusa 
pokojnog ivanečkog fo-
tografskog doajena Petra 
Jagetića, koji je lani bio 
izložen u Muzeju Mimara 
u Zagrebu. 

Huđek: Nije 
dovoljno htjeti, 
važno je i znati!
V. d. ravnatelja Muze-

ja Marina Držaić, gradska 
pročelnica za lokalnu sa-
moupravu, imovinu i javnu 
nabavu, na svečanosti se 
detaljno osvrnula na prve 
inicijative i ideje o gradnji 
jednog takvog objekta te 
na tijek njegove realizacije. 

-U periodu od 2011. do 
2013. u Gradu smo pro-
mišljali moguće projektne 
ideje i rješenja i prilagođa-
vali prostorno – plansku 
dokumentaciju, nastojeći u 
budući muzej uklopiti  i sa-
čuvati staru pučku školu iz 
1893. Veliku pomoć u razvi-
tku preliminarnih koncep-
cija pružili su nam tadašnja 
zamjenica ministra kul-
ture Vesna Jurić Bulatović 

i predsjednica Hrvatskog 
muzejskog vijeća Dubrav-
ka Osrečki Jakelić. Izvođe-
nje radova počelo je 2014., 
a do danas je u gradnju i 
opremanje uloženo oko 
3,9 milijuna kuna. Uz grad-
ska proračunska sredstva, 
najviše potpora stiglo je 
od Ministarstva kulture i 
Ministarstva regionalnog 
razvoja i fondova EU – na-

glasila je M. Držaić te po-
sebno zahvalila ivanečkim 
doajenima dr. sc. Eduardu 
Kušenu, prof. Marijanu 
Krašu i pokojnom Zvon-
ku Vidoniju, koji su svo-
jevremeno kroz Društvo 
prijatelja starina inicirali 
ideju očuvanja stare škole. 

- Svaki put kad mi, 
vanjski posjetitelji, dolazi-
mo u Ivanec, vidimo nešto 

novo, poput kina ili ovog 
muzeja. I uvijek je to nešto 
na visokoj razini, sa stilom. 
Veseli me što je dio ovog 
objekta (stara škola), koji 
je nekad bio u funkciji ob-
razovanja, na ovako lijep 
način povezan s kultu-
rom i turizmom. A to znači 
da neki put nije dovoljno 
samo htjeti, nego i znati! 
– istaknuo je u svom obra-

ćanju županijski pročelnik 
za prosvjetu i kulturu dr. 
sc. Miroslav Huđek, iza-
slanik župana, te čestitao 
svima koji su sudjelovali 
u realizaciji ovog projekta.

Batinić: Koristite 
muzejske prosto-
re što više
Skupu se obratio i gra-

donačelnik Milorad Batinić:

-Veseli me što među 
okupljenim Ivančanima 
vidim i one iseljene, koji ne 
žive ovdje, ali ih nostalgi-
ja vuče u rodni kraj. Grad 
Ivanec je mali, ali s velikim 
srcem, i uvjeren sam da 
ćemo u ovom zahtjevnom, 
ali sadržajno bogatom 
objektu uspjeti sačuvati 
našu prošlost, sadašnjost 
i budućnost. Nakon de-
setak godina pojačanih 
ulaganja u komunalnu i 
gospodarsku infrastruk-
turu, gradska je uprava 
odlučila krenuti u drukči-
jem smjeru. Rezultat toga 
su nedavno otvoreno kino, 
a sada i muzej, koji preda-
jem svim građanima Ivan-

ca, kreativcima i autorima, 
sa željom da ga koriste što 
više. Nadam se da ćemo 
imati snage da ga idućih 
godina sagradimo, opre-
mimo i dovršimo onako 
kako smo zamislili – na-
glasio je Batinić.

-Povezano s ovim 
objektom i ivanečkom 
prošlošću, uskoro ćemo 
vam predstaviti i knjigu 
„Ivanec kroz stoljeća 1396. 
- 2016.“, koja je nastala s 
ciljem da našu povijest sa-
čuvamo i kroz pisanu riječ. 
Knjigu će besplatno dobiti 
svako kućanstvo, sa že-
ljom da se svaki naš gra-
đanin upozna s prošlošću 
kraja iz kojega je potekao, 

kako bi znao cijeniti dopri-
nos koji su protekle gene-
racije dale – kao što i mi 
danas dajemo – za buduć-
nost – zaključio je Batinić 
te, uz zahvale potpornim 
institucijama, otvorio mu-
zej. 

Svečanost otvaranja 
uljepšali su dramski umjet-
nici HNK Varaždin Zvonko 
Zečević i Sara Ipša, koji su 
interpretirali neke od naj-
ljepših povijesnih pjesama 
i tekstova koje su o Ivan-
čici prije više od stotinu 
godina napisali Božidar 
Kukuljević Sakcinski i dr. 
Adalbert Georgijević. Dru-
ženje uzvanika nastavljeno 
je razgledavanjem foto-
grafija P. Jagetića, zatim, 
etnološkog postava u pro-
storima nekadašnje škole 
te zanimljivog postava u 
podrumu, koji je na multi-
medijski način pretvoren u 
nekadašnje rudarsko okno, 
a zvučnim efektima vjerno 
su dočarani zvukovi kapa-
nja vode, kopanja ugljena i 
njegova tovarenja u vago-
ne.(ljr)

KAZALIŠTE uz novčanu potporu 
Grada Ivanca

“Ljubaf” otvorila 
kazališnu sezonu 
u Kinu Ivanec

 ˝ U ožujku su na rasporedu još tri 
predstave, a Grad omogućuje besplatan 
ulazak na dječju predstavu Bremenski svirači 

Glumački ansambl Kerekesh teatra publiku je 
nasmijao do suza
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Kinodvorana je bila ispunjena do zadnjeg mjesta

PRVI MUZEJ U IVANCU Održana je svečanost otvaranja novih društvenih prostora u Ivancu

Gradonačelnik M. Batinić građanima na korištenje 
predao Muzej planinarstva Ivanec  ˝ U muzeju se do kraja ožujka može razgledati izložba Muzej prije 

muzeja, s postavom fotografija P. Jagetića u potkrovlju objekta, etnoloških 
predmeta u nekadašnjoj staroj školi te rudarskog postava u podrumu
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Na ideje o uređenju muzeja i o tijeku realizacije ovoga projekta govorila je v. d. ravnatelja Muzeja 
planinarstva M. Držaić, gradska pročelnica

Muzej je otvorio i predao ga građanima na 
korištenje gradonačelnik Milorad Batinić

Povijesne tekstove o Ivancu i Ivančici 
interpretirali su dramski umjetnici HNK Varaždin

Multimedijalnom prezentacijom je podrum objekta pretvoren u rudarsko okno

Na svečanosti otvaranja muzeja okupilo se veliko mnoštvo građana i uzvanika

U nekadašnjoj staroj školi otvorena je izložba 
etnoloških predmeta

Iz čestitke dr. Eduarda Kušena
Među brojnim čestitkama koje Gradu Ivancu stižu 

u povodu otvaranja Muzeja planinarstva, posebno 
ističemo i poruku koji je gradskom vodstvu uputio dr. 
sc. Eduard Kušen, počasni građanin Grada Ivanca. 

-Hvala Vam na vrhunskom doživljaju koji ste mi 
podarili prigodom otvorenja prve faze Muzeja plani-
narstva Ivanec…Suvremena i funkcionalna arhitek-
tonska interpretacija povijesnog objekta stare škole 
i začetak multimedijalno zamišljene muzeološke in-
terpretacije istine o Ivancu i ivanečkome kraju na eu-
ropskoj su razini, za što realizatori, oni konceptualni i 
fizički, zaslužuju najvišu ocjenu i čestitke. Valja nagla-
siti visoku zahtjevnost i uspješnost gotovo nevidljivog 
„menadžiranja“ pri realizaciji ovog projekta, koju je re-
sila rudarska upornost i izdržljivost te ivanečka skro-
mnost i domišljatost… Koliko je umijeća trebalo da se 
ovo otvorenje uopće dogodi, a da se pritom ne dogodi 
velika šteta za projekt! Stoga je uspjeh dovršetka prve 
faze projekta utoliko veći. Klonim se velikih riječi, ali te 
sam večeri iz Ivanca otputovao istinski ispunjen osje-
ćajem ponosa i pobjede – istaknuo je, među ostalim, u 
svojoj čestitki dr. sc. E. Kušen.

Kada u obilazak muzeja?
Izložba se može razgledati do kraja ožujka, pet-

kom od  16 do 19 te u subotu od 10 do 13 sati. Učeničke i 
druge organizirane skupine mogu obići muzej i u dru-
gim terminima, uz najavu Gradu Ivancu, tel. 404-883 
ili na e-mail: marina.drzaic@ivanec.hr Ulazak se ne 
naplaćuje.  Svi građani koji bi željeli darovati povijesne 
predmete i starine Muzeju pozvani su da se jave na 
istu adresu. 

Zahvale
Grad Ivanec i usta-

nova Muzej plani-
narstva Ivanec na 
realizaciji ove investi-
cije i programa upuću-
ju izraze zahvalnosti 
projektantima Studija 
Nexar, posebno glav-
noj arhitektici i nad-
zoru Zdenki Šarolić, 
izvođaču radova, iva-
nečkoj tvrtki Mipcro 
te voditelju i pomoć-
nom voditelju građenja 
Zdravku Rogini i Darku 
Bolčeviću, kao i dipl.  
ing. grafičke tehnolo-
gije Robertu Gečeku na 
idejama multimedijske 
prezentacije prostora. 
Zahvala ide i suradni-
cima iz Gradske knjiž-
nice, Pučkog otvorenog 
učilišta i gradske upra-
ve, zatim, TZ-u Ivanec i 
njegovu voditelju Bori-
su Jagetiću Darabošu, 
kao i prof. Marijanu 
Krašu.



4 51. III. 2017. 1. III. 2017.IVANEČKE novine IVANEČKE novine

Jasenka Friščić (SDP): Planira li Grad 
zapošljavanje na javnim radovima i za 
koliki broj kandidata? Prema najavama, 
na ovu bi se mjeru zapošljavanja mogli 
prijaviti korisnici zajamčene minimalne 
naknade, a da pri tom ne izgube pravo na 
njenu isplatu. Apeliram na Grad da prijavi 
što veći broj kandidata, jer će time dopri-
nijeti uređenju našeg grada i omogućiti 
egzistenciju nezaposlenim sugrađanima.

Pročelnica M. Držaić: S obzirom na to 
da HZZ ima utvrđene kriterije po kojima 
odobrava financiranje osoba koje se za-
pošljavaju u javnim radovima, Grad Iva-
nec je dosad imao praksu koristiti mjeru 
kojom HZZ korisnicima financira trošak 
plaće i prijevoza u 100%-nom iznosu. A 
to znači da Grad za to u proračunu mora 
osigurati sredstva, isplatiti plaće korisni-
cima i tek nakon toga mu HZZ isplaćena 
sredstva refundira. Grad Ivanec u javnim 
radovima planira zaposliti 6 osoba, isto 
kao i proteklih godina. Za zapošljavanje 
u trajanju 3 mjeseca potrebno je osigura-
ti 75.800 kuna, s bruto plaćom od 3.830 
kuna, a zaposleni imaju pravo i na refun-
daciju troškova prijevoza u iznosu od 400 
kuna. HZZ zapošljavanje odobrava pod 
određenim kriterijima te uvjetuje da oso-
ba, koja je radila u javnom radu dulje od 18 
mjeseci tijekom zadnjih 5 godina, ne može 
koristiti tu mjeru. To sve sužava izbor oso-
ba koje se uopće mogu kandidirati za za-

pošljavanje u programima javnih radova.
Franjo Dukarić (SDP): Da li je u skori-

jem planu uređenje gornjeg dijela Miha-
novićeve ulice? Ta je dionica i inače bila u 
jako lošem stanju zbog čestih intervencija 
na saniranju kvarova na vodovodima zbog 
neriješene oborinske odvodnje, a sada je 
stanje još gore zbog posljedica duge zime.

M. Batinić: Nakon rekonstrukcije do-
njeg dijela Mihanovićeve, od državne ceste 
do raskrižja s Ulicom hrvatskih domovin-
skih ratova, u planu je bio nastavak moder-
nizacije te ulice. Međutim, tada se krenulo 
s projektom Aglomeracije koji je te planove 
zaustavio. Nakon što dobijemo kompletnu 
informaciju o obuhvatu Aglomeracije vidjet 
ćemo da li u rekonstrukciju idu i pojedini 
dijelovi ove ulice. Ako ne, nastavak moder-
nizacije Mihanovićeve ulice uvrstit ćemo u 
program za iduću godinu.

Marko Hrg (SDP): Prošle je godine iz-
građena oborinska kanalizacija u Kumiči-
ćevoj ulici, na čemu su stanari jako zahvalni. 

Kada će početi sanacija kolnih prilaza pre-
ma njihovim kućama te uređenje zelenih 
površina između prometnice i nogostupa?

M. Batinić: Čim zatopli, u Kumičićevoj 
kreću radovi na uređenju kolničkih prilaza,  
zelenih površina i sadnja novog drvoreda. 

Nikolina Vlahek Canjuga (SDP): 
Tragom prometne nezgode koja se do-
godila nedavno na raskrižju Gajeve i 
Nazorove ulice, predlažem da se ispita 
može li se prometnom regulacijom bo-
lje riješiti prometovanje na tom raskrižju.

M. Batinić: Ovo raskrižje jest malo 
problematično, ali rekao bih da je potreb-
no samo više pozornosti i strpljenja, oso-
bito u gužvama. Problem će se trajno rije-
šiti rekonstrukcijom raskrižja i nastavkom 
uređenja Gajeve ulice od Nazorove prema 
Šabanovoj te, danas-sutra, do spoja s 
Malezovom ulicom. 

Ljubica Friščić (HSU): Pitanje u ime 
mještana Gečkovca i Kaniže u vezi ceste 
od Kaniže prema Kuljevčici. Do pruge iz 

smjera Jerovca je postavljena rasvjeta, a 
od pruge do Kaniže - nije. Mole da se na 
toj dionici postavi nekoliko rasvjetnih tije-
la i olakša kretanje putnicima i srednjoš-
kolcima koji idu na vlak.

M. Batinić: Radi se o problemu uočenom 
na županijskoj cesti od Kuljevčice prema 
Kaniži, na dijelu gdje nema sagrađene ni-
skonaponske mreže i gdje će biti potrebno 
graditi novu mrežu i rasvjetu. Prema pro-
cjenama, na toj bi dionici trebalo postaviti 
12 do 13 stupova javne rasvjete. Ovo ćemo 
pitanje razmotriti. Ukoliko nađemo sred-
stava u proračunu, s ovom investicijom 
krenut ćemo u drugoj polovici ove godine.

Stjepan Držaić (HDZ): Svake go-
dine pitam za mogućnosti uređenja 
prostora u Ivancu, za okupljanje mla-
dih, mjesnih odbora, udruga. Hoće li se 
napokon otvoriti neki društveni dom u 
Ivancu, gdje bi mladi mogli zaigrati belu?

M. Batinić: Uvijek postoji mogućnost 
da mladi na korištenje dobiju Gradsku 
vijećnicu i amfiteatar Srednje škole. Na-
mjera je da se i dio prostora u prizemlju 
braniteljske zgrade uredi za rad udruga 
civilnog društva. Građani i udruge moći 
će za aktivnosti koristiti i prostor Muzeja 
planinarstva.

-Ako hoćete igrati belu, hodite u miro-
vinu pa dođite k nama u Klub umirovlje-
nika – našalila se vijećnica HSU-a Ljubica 
Friščić.

Ivanečki gradski vijećnici na 
svojoj su drugoj ovogodišnjoj 
sjednici održanoj u ponedjeljak, 
20. veljače, jednoglasno donijeli 
Akcijski plan provođenja stra-
teških projekata Grada Ivanca u 
2017. godini „težak“ 17,5 milijuna 
kuna. Akcijski plan je ključan do-
kument koji proizlazi iz Strategi-
je razvoja Grada Ivanca od 2014. 
do 2020. godine, a njime su pre-
cizno definirani projekti i aktiv-
nosti koji će se na njima provoditi 
(primjerice, izrada dokumenta-
cije, prijava na natječaj, odabir 
izvođača, izgradnja i sl.), utvrđe-
na je vrijednost i nositelji svakog 
projekta, definirani su izvori iz 
kojih će se financirati te utvrđe-
na dinamika njihove realizacije. 
Dakako, svi projekti su usklađeni 
s gradskim proračunom.

Mnoge projekte Grad će fi-
nancirati vlastitim proračunskim 
sredstvima, dok će se neki ovo-
godišnji, kao i pojedini višegodiš-
nji kapitalni programi provoditi uz 
potporu EU fondova te partnera 
– Ivkoma, pojedinih ministar-
stava, Hrvatskih voda i drugih.

U infrastrukturu, 
energetiku i zaštitu 
okoliša 7,45 mil. kuna
U projekte komunalne, pro-

metne i gospodarske infra-
strukture ove se godine planira 
uložiti 4,75 milijuna kuna. Kao 
glavni projekti navedeni su: re-
konstrukcija nerazvrstane ceste 
u Prigorcu (projekt je prijavljen 

na EU fondove), gradnja mosta 
preko Bistrice u ivanečkoj Gaje-
voj ulici, izgradnja prometnice 
u Zoni C3 (Preradovićeva ulica), 
izrada dokumentacije za uređe-
nje glavnog gradskog trga, mo-
dernizacija nerazvrstanih cesta 
te izgradnja nove ceste (spoj Va-
raždinska ulica – Jezerski put).

Što se tiče energetike, 
Akcijskim planom predviđeno je 
izdvajanje 325.000 kuna u  iz-
gradnju energetski učinkovite 
javne rasvjete.

U projekte koji se odnose na 
zaštitu okoliša se tijekom 2017. 
godini planiraju razmjerno vi-
soka izdvajanja od 2,38 milijuna 
kuna. Od toga je milijun kuna 
predviđeno za izradu dokumen-
tacije i otkup zemljišta za projekt 
Aglomeracije Ivanec. U tom se-
gmentu planirana su i ulaganja 
u uređenje i zaštitu vodotoka, za 

uređenje reciklažnog dvorišta 
građevinskog otpada i uređenje 
pristupnih cesta prema odlaga-
lištu te za sanacijske radove na 
odlagalištu u Jerovcu.

U vodoopskrbu i 
odvodnju 7,48 mil. kuna
Najviše novca, 7,48 milijuna, 

namjerava se uložiti u izgradnju 
vodoopskrbne i kanalizacijske 
infrastrukture. Riječ je o gradnji 
sanitarne kanalizacije u Beden-
cu (1. faza), koji je prijavljen na 
EU fondove, o rekonstrukciji i 
izgradnji dobavnog cjevovoda 
žgano vino – Malezova te o iz-
gradnji sanitarne kanalizacije u 
Ivanuševcu i u Rajterovoj ulici.

Akcijskim planom obuhvaće-
ni su i planirani projekti u druš-
tvenoj i sportskoj infrastrukturi, 
čija je procijenjena vrijednost 
2,58 milijuna kuna. Radi se o 

nastavku izgradnje Muzeja 
planinarstva Ivanec i društve-
nih domova u Kaniži i Osečkoj, 
kao i o početku gradnje novih 
društvenih domova za mjesne 
odbore Vuglovec/Gečkovec i u 
Škriljevcu. U planu je i adaptacija 
prostora u zgradi u Nazorovoj 
ulici, izgradnja dječjih igrališta, 
radovi u Zoni sporta i rekreacije 
u Margečanu, izgradnja i uređe-
nje sportskih igrališta itd.

Projekt gradnje 
društvenog doma u 
Škriljevcu
Vijećnici su dali i suglasnost 

za provedbu ulaganja u izgrad-
nju i opremanje društvenog 
doma u Škriljevcu. Takva odluka 
Gradskog vijeća potrebna je kako 
bi se ovaj projekt mogao prijavi-
ti na natječaj raspisan u sklopu 
Mjere 7 EU Fonda za ruralni ra-

zvoj. Cilj je izgraditi dom u kome 
će djeca, mladež i mještani moći 
kvalitetno organizirati kulturne 
manifestacije, družiti se, održa-
vati edukacije, sastanke mjesnog 
odbora i udruga, provoditi izbore 
i organizirati bogat društveni 
život. Odluka Gradskog vijeća o 
davanju suglasnosti za proved-
bu ulaganja obavezni je dio do-
kumentacije koji se prilaže za-
htjevu za potporu iz EU fondova.

U nastavku sjednice Gradsko 
vijeće je donijelo dopunjenu Od-
luku o upravnim tijelima Grada 
Ivanca te izmijenjenu i dopunje-
nu Odluku o provedbi izbora za 
članove vijeća mjesnih odbora. 
Donijelo je i Rješenje kojim je 
za ravnatelja ivanečke Gradske 
knjižnice i čitaonice Gustav Kr-
klec u novom četverogodišnjem 
mandatu ponovno imenovana 
prof. Marina Grudenić.(ljr)

iz gradskog života iz gradskog života

Na skupu koji je u organizaciji 
Grada Ivanca održan u Gradskoj 
vijećnici, u utorak je, 7. veljače, 
predstavljeno idejno rješenje 
budućeg Rekreacijskog centra 
Lančić – Knapić. Riječ je o pro-
jektu koji će se realizirati na pro-
storu Matišićevog bajera, gdje 
je predviđena gradnja sportskih 
igrališta, uređenje staza i šet-
nica za rekreacijske potrebe i 
drugih pratećih sadržaja koji 
bi omogućili da se ovaj prostor 
pretvori  u prvorazrednu rekre-
acijsku zonu za potrebe ne samo 
mještana zapadnog gradskog 
područja, već svih stanovnika 
grada Ivanca.

Uz gradonačelnika Milorada 
Batinića, njegove zamjenike Če-
domira Bračka i Branka Putare-
ka i druge predstavnike gradskih 
službi, prezentaciji  idejnog pro-
jekta – koja treba poslužiti kao 
polazna osnova za širu raspravu 
u kojoj će se definirati smjernice 
za izradu glavnog projekta - na-
zočili su i predstavnici Društva 
za športsku rekreaciju i Mjesnog 
odbora Lančić – Knapić te Sport-
skog ribolovnog društva Ivanec. 

Okupljenima se uvodno 
obratila pročelnica za lokalnu 
samoupravu, imovinu i javnu na-
bavu Marina Držaić te pojasnila 
da se idejno rješenje građanima 
nije moglo predstaviti do kraja 
2016. (kako se isprva planiralo) 
i to zbog dugotrajnih i složenih 
postupaka rješavanja imovinsko 

– pravnih odnosa s vlasnicima 
nekretnina. Budući da ih je Grad 
Ivanec u međuvremenu uspio 
riješiti i postati vlasnik zemljišta 
u obuhvatu Matišićevog bajera, 
samim tim stvoreni su predu-
vjeti da se krene u realizaciju 
projekta. 

Gradonačelnik M. Batinić na-
glasio je da je riječ o ozbiljnom 
projektu koji zbog specifičnosti 
(visinske kote terena, proble-
matike zaštite voda i prirode, 
potrebe odgovarajućeg krajo-
braznog uređenja, odabira ade-
kvatnih materijala za gradnju i 
dr.) zahtijeva uključivanje struke 
i partnersku suradnju svih onih 
koji će zajedno raditi na njegovu 
oživotvorenju.

Staze, šetnice, 
pedaliranje, 
roštiljanje…
U nastavku je arhitektica 

Zdenka Šarolić, direktorica Stu-
dija Nexar, nazočnima detalj-
no predstavila idejno rješenje 
Sportske zone Lančić, s nagla-
skom na lokaciju malonogo-
metnog igrališta s tribinama, 
nadstrešnice s pratećim pro-
storima (planirana je gradnja 
manjeg spremišta za rekvizite i 
sanitarnog čvora) te na obuhvat 
i dimenzije šetnica, staza za bi-
cikliranje i rolanje, parkirališta te 
prostora za pedaliranje, ribolov, 
piknik, roštiljanje i sunčanje. 

Izražavajući mišljenje da je 

riječ o doista lijepom projektu 
kojim bi se ovaj vrijedan jezer-
ski prostor uredio i pretvorio u 
centar na kome bi se, uz lokalna 
rekreacijska natjecanja, mogle 
održavati i manifestacije dr-
žavnog karaktera, mještane su 
– Vinka Harjača, Marija Surjaka, 
Stjepana Slivara, Ivana Harjača 
i druge - zanimale i mogućno-
sti da se predloženo rješenje 
proširi i drugim sadržajima (ko-
šarkaškim igralištem, igralištem 
za odbojku na pijesku, zelenom 
površinom za potrebe seoskih 
igara i sl.).

   Draženko Jakopović, pred-
sjednik SRD-a, društva kojemu 
je resorno ministarstvo povje-
rilo gospodarenje bajerom, na-
glasio je da SRD neće biti brana 
aktivnostima na ovomu projektu 
te Gradu i mještanima ponudio 
stručnu pomoć i iskustvo. Budu-
ći da će se bajer morati očistiti 
od mulja, dosta je govora bilo i 
o načinu njegova izmuljivanja i 
potrebnim dozvolama.

    Kako bi se što prije moglo 
prići nastavku aktivnosti, dogo-
voreno je da mještani, sportski 
rekreativci i predstavnici SRD-a 
s arhitektima iz Studija Nexar 
što prije obiđu teren, da jasno 
definiraju svoje želje i potrebe, 
da odrede namjene pojedinih 
površina i definiraju obuhvat i 
dimenzije staza te da arhitekti-
ma daju elemente i smjernice za 
izradu glavnog projekta.(ljr)

U GRADSKOJ VIJEĆNICI Predstavljeno je idejno rješenje Re-
kreacijskog centra Lančić – knapić

Studio Nexar: Virtualna projekcija budućeg SRC-a na Matišićevom bajeru

Grad i mještani o uređenju 
SRC-a na Matišićevom bajeru

 ˝ Predstavljeno je idejno 
rješenje SRC-a s igralištem, 
nadstrešnicom, stazama 
za bicikliranje i rolanje, 
parkirališta, prostora za 
pedaliranje, ribolov, piknik, 
roštiljanje i sunčanje

Na predstavljanju Idejnog rješenja SRC-a u Gradskoj vijećnici
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GRADSKO VIJEĆE Održana je 34. sjednica Gradskog vijeća Ivanec

Donesen Akcijski plan strateških projekata 
u 2017. „težak“ 17,5 milijuna kuna  ˝  Najveća ulaganja, u iznosu od oko 7,5 milijuna 

kuna, ove su godine predviđena za izgradnju 
vodoopskrbne i kanalizacijske infrastrukture

U proljeće gradnja dječjeg 
igrališta u Radovanu

Kako spriječiti raznošenje 
smeća izvan odlagališta?

Mladen Canjuga (HNS): 
Prošle godine, prilikom obila-
ska odlagališta komunalnog 
otpada u Jerovcu, rečeno je da 
je novi vlasnik Pješčare, tvrtka 
Jedinstvo d.d. iz Krapine, izvrši-
la sanaciju dijela nekadašnjeg 
rudarskog polja u Pješčari Je-
rovec. Zna li se kad će uslijediti 
nastavak sanacije? Vezano uz 
otpad kojeg vjetar s odlagališta 
raznosi po okolnim parcela-
ma (najviše PVC vrećice i drugi 
laki otpad), što se namjerava 
poduzeti kako bi se spriječilo 
raznošenje smeća izvan ogra-
đenog dijela odlagališta i one-
čišćavanje okolnih površina?

M. Batinić: Kod zajednič-
kog obilaska deponija proš-
le godine utvrđeno je da je 
Jedinstvo d.d. Krapina saniralo 
dio rudarskog kopa u kojem se 
nekad kopao pijesak te proveo 
neku vrstu biološke sanacije. 
U kontaktu smo s odgovornim 
osobama u Jedinstvu i oni 
iskazuju namjeru nastavka sa-
nacije te da kompletno zemlji-
šte koje su otkupili od tvrtke 
IGM u stečaju, privedu namjeni 

poljoprivredne proizvodnje, 
kakve, ne mogu točno reći. Je-
dinstvu d.d uputit ćemo služ-
beni dopis i zatražiti informa-
ciju o vrsti i rokovima daljnjih 
planiranih aktivnosti, jer vjeru-
jem da je interes i Mjesnog od-
bora i svih nas da se to sanira.  

   Što se tiče drugog dijela 
pitanja, točno je da jugoza-
padni vjetar diže lagani otpad i 
raznosi ga po parcelama izvan 
ograđenog odlagališta. Prak-
sa je bila da djelatnici Ivkoma 
taj otpad pokupe najmanje 
jedanput tjedno unutar kruga 
odlagališta. Međutim, duga 
zima i snijeg izazvali su veće 
probleme i sada je vidljivo da 
smeća ima u većim količina-
ma. Temeljem konzultacija sa 
stručnjakom koji je radio pro-
jekt odlagališta i obavlja pro-
jektni nadzor, razmišljamo o 
podizanju visoke mreže na tom 
dijelu odlagališta. Krećemo s 
izradom idejnog rješenja i utvr-
đivanja parametara za izradu 
optimalnog rješenja koje će 
spriječiti raznošenje smeća i 
onečišćavanje okoliša.

Odgovarajući na pitanje vi-
jećnice Milene Golubić (HDZ) 
o tome kada će se i gdje graditi 
dječje igralište u Radovanu, pro-
čelnica Marina Držaić pojasnila je 
da je gradnju igrališta kod osnov-
ne škole u tom mjestu usporilo 
rješavanje imovinsko – pravnih 
odnosa. Oni su, međutim, u me-
đuvremenu riješeni i sada više 
nema zapreka za početak radova. 

Podsjećajući da je za projekt 
dječjeg igrališta, čiju je gradnju 
Grad predlagao na dijelu sadaš-
njeg parkirališta, bilo i otpora 
od strane pojedinih ljudi u školi, 
gradonačelnik Batinić kazao je 

da je za takvo rješenje Grad u 
međuvremenu dobio sve potreb-
ne suglasnosti i od Varaždinske 
županije kao osnivača škole.

-Igralište će se graditi na dije-
lu sadašnjeg parkirališnog pro-
stora i projektno će biti uređeno 
tako da se uklopi u postojeće 
zelene površine. žao nam je što 
igralište nismo mogli izgraditi 
lani, međutim, procedure koje 
je trebalo provesti dugo traju, a 
Grad si ne može i ne želi dopu-
stiti da gradi mimo propisa – po-
ručio je gradonačelnik te početak 
gradnje u Radovanu najavio od-
mah u proljeće.

Razneseno smeće izvan ograde odlagališta komunalnog 
otpada u Jerovcu bit će uklonjeno, a kako bi se spriječilo 
da ga vjetar raznosi, postavit će se mreže
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Grad Ivanec ove godine namjerava u javnim 
radovima zaposliti šest radnika

Prema najavi gradonačelnika, javna rasvjeta na potezu od pruge do 
Kaniže pokušat će se sagraditi još ove godine 

AKTUALNI SAT
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  Zajednička inicijativa
Temeljem svega rečenog, svi predstav-

nici tvrtki zamoljeni su da popune upitnik 
koji će im poslati Srednja škola Ivanec. Na 
temelju izraženih potreba, ona će potom 
od Ministarstva znanosti i obrazovanja za-
tražiti odobrenje za povećanje upisnih kvo-
ta za metalska zanimanja u idućoj školskoj 
godini. S obzirom na to da iskustvo poka-
zuje da kod takvih zahtjeva – bez obzira na 

to što inicijativa za upis učenika u određe-
ne struke dolazi direktnog od proizvodnog 
i izvoznog gospodarstva, koje ih je nakon 
završetka školovanja odmah spremno i 
zaposliti - resorno ministarstvo sporo re-
agira i traži ispunjavanje nerealnih uvjeta, 
predstavnici svih institucija koji su nazočili 
sastanku stat će svojim autoritetom iza 
ove inicijative, a sve u cilju da se pomo-
gne industriji ivanečkog i šireg kraja.(ljr)

iz gradskog života iz gradskog života
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Odazivajući se pozivu 
Vijeća Mjesnog odbora Pu-
nikve, gradonačelnik Ivan-
ca Milorad Batinić i ravna-
telj županijske uprave za 
ceste Tomislav Osonjački 
u utorak su, 21. veljače, u 
pratnji dogradonačelnika 
Čedomira Bračka, pro-
čelnika Upravnog odjela 
za komunalne poslove 
Stanka Rožmana i drugih 
predstavnika gradskih 
službi obišli problema-
tičnu županijsku cestu u 
tom naselju. Obilasku su 
se pridružili predsjednik 
Vijeća MO-a Punikve Josip 
Strmečki, njegov zamjenik 
Stjepan Turčin i član Vijeća 
Stanko Turčin.

Obilazak ceste uslije-
dio je nakon što je Vijeće 
MO-a gradsku upravu 
upozorilo na loše stanje 
prometnice kroz ovo na-
selje, a koja je županijskog 
ranga i pod nadležnošću je 
žUC-a. Osim što je cesta 
dosta stradala u zimskim 
uvjetima, pogoršanju sta-
nja dodatno je pridonijelo 

prometovanje kamiona s 
teškim teretima u pravcu 
obližnje Pilane. Zbog ve-
likog opterećenja, kolnik 
je popucao duž cijele tra-
se, pun je udarnih rupa, 
mjestimično je potpuno 
zdrobljen, počele su se 
urušavati neuređene ban-
kine, a dodatan problem 
je kanalizacija koja teče tik 
uz cestu, a iz koje se dižu 
neugodni mirisi. 

Ono što posebno zabri-
njava jest ugrožena sigur-
nost djece i građana zbog 
pojačanog kamionskog 
prometa i velikih brzina, 
kojima, tvrde mještani, ka-
mioni voze kroz naselje.

-Poznato je da žUC i 
Grad Ivanec namjeravaju 
proširiti ovu prometnicu, 
rekonstruirati je i moder-
nizirati te sagraditi nogo-

stup. Međutim, s obzirom 
na to da naselje Punikve 
ulazi u obuhvat Aglome-
racije Ivanec (gradnja 
sustava kanalizacije fi-
nanciranog iz EU fondova 
i državnog proračuna, koji 
će se idućih godina pro-
voditi u Ivancu i 12 okol-
nih naselja), ovdje će se 
graditi nova kanalizacija – 
izvijestio je gradonačelnik 
Batinić. 

-Budući da nema logi-
ke najprije uređivati cestu 
pa je nakon toga ponovno 
raskopavati, modernizaciji 
ceste i gradnji nogostupa 
moći će se prići tek nakon 
izgradnje kanalizacijskog 
sustava. Kako bismo u 
međuvremenu omogućili 
normalno odvijanje pro-
meta, sa žUC-om ćemo 
definirati pojačano odr-
žavanje ceste na način da 
se učvrste i utvrde banki-
ne, očiste odvodni jarci i 
popravi asfalt – izjavio je 
Batinić.

   Usto, Grad Ivanec će 
žUC-u uputiti zahtjev da 
se brzina kretanja na ovoj 
cesti ograniči na 30 kilo-
metara na sat, a žUC će od 
policije zahtijevati pojača-
nu kontrolu brzine kreta-
nja vozila na toj cesti.

   Slično stanje – iako ne 
tako teško kao u Punikva-
ma – zatečeno je na cesti 
Jezerski put, koja je tako-
đer županijska cesta i ulazi 
u ingerenciju žUC-a. Budu-
ći da i Jezerski put ulazi u 
obuhvat Aglomeracije Iva-
nec, što znači da će se i na 
tom području graditi nova 
kanalizacija, i ona će ući u 
sustav pojačanog održa-
vanja prometnica.(ljr)

U četvrtak, 16. veljače, 
u staroj školi u Salinovcu 
održan je radni sastanak 
gradonačelnika Milorada 
Batinića, dogradonačel-
nika Čedomira Bračka i 
pročelnice za lokalnu sa-
moupravu, imovinu i jav-
nu nabavu Marine Držaić 
s predstavnicima Vijeća 
MO-a Salinovec te svih 
udruga koje djeluju u tom 
naselju – KUD-a, DŠR-a, 
DVD-a i Udruge vinogra-
dara Skrajski pajdaši. Glav-
na tema razgovora bila je 
potreba definiranja jedin-
stvenog rješenja kojim bi 
se u objektu stare škole 
uredio kvalitetan društveni 
prostor za rad svih udruga. 

Nakon uvodnog obra-
ćanja predsjednika Vijeća 
MO-a Stjepana Hudolet-
njaka, skupu se obratila 
pročelnica M. Držaić te 
podsjetila da su ovdaš-
nje udruge vrlo aktivne, 
da intenzivno rade i oku-
pljaju velik broj odraslih, 
mladeži i djece, pogotovo 
u segmentu folklornog 
stvaralaštva i sportske 
rekreacije. I dok Mjesni 
odbor, KUD, DŠR i vinogra-
dari (te ivanečko Društvo 
Maska) za svoj rad koriste 
prostore stare škole (koju 
je Varaždinska županija 
donirala Gradu, a Grad je 
na raspolaganje stavio 
udrugama), pojavio se pro-
blem s DVD-om. Budući da 
su vatrogasci srušili sta-
ri vatrogasni dom koji je, 
kažu, bio opasan za sigur-
nost korisnika te da novca 
za gradnju novog objekta 
nema, razgovaralo se da 
se u dogovoru s ostalim 
udrugama te preraspo-
djelom termina i prostora, 
prostor u staroj školi osi-
gura i za rad DVD-a. Bilo je 
riječi i o potrebi kvalitetne 
obnove toga objekta, kako 

bi dugoročno mogao za-
dovoljiti sadašnje i buduće 
društvene potrebe.

Racionalno 
odrediti potrebe 
za prostorom
Okupljenima se obratio 

i gradonačelnik M. Batinić:
-Pozivam sve udruge u 

Salinovcu da zajedno sjed-
nu i definiraju stvarne po-
trebe za prostorom, to više 
što su mnogi građani čla-
novi više udruga, a njihov 
se rad međusobno ispre-
pliće. Pokušajte racionalno 
odrediti „kvadrate“ koji su 
vam potrebni za rad, ured-
ski prostor i spremišta i sl. 
Budite racionalni u procje-
ni, to više što vam za veće 
skupove na raspolaganju 
stoje nova škola i sportska 
dvorana. Vaši prijedlozi bit 
će temelj za procjenu op-
sega uređenja stare škole 
koja će se morati ener-
getski obnoviti, kako bi se 
smanjili sadašnji visoki 

troškovi njena održavanja 
i uredio kvalitetan pro-
stor za budući rad. Pošto 
u gradskom proračunu za 
to nema dovoljno novca, 
projekt energetske obnove 
morat će se kandidirati na 
nacionalne i EU fondove – 
kazao je Batinić te sugeri-
rao DVD-u da novac, koji je 

namijenio za gradnju no-
vog doma, radije usmjeri 
u nabavu opreme i obuku 
kadrova.

S time se složio i za-
povjednik DVD-a Matija 
Brežni. Kazavši da su va-
trogasci već imali sasta-
nak i ocijenili da je ova 
ideja hvale vrijedna, izra-
zio je uvjerenje da se s 
ostalim udrugama mogu 
dogovoriti oko korištenja 
škole. Jednako misle i taj-
nik DŠR-a Stjepan Četrtek, 
tajnik KUD-a Dalibor Lon-
čar i predsjednik Skrajskih 
pajdaša Ivan Lončar, koji 
su izjavili da u tome ne 
vide problem te da su se i 
dosad udruge lako usugla-
šavale oko korištenja pro-
stora. Dogovoreno je da će 
predstavnici svih udruga 
zajednički definirati realne 
potrebe za prostorom koji 
bi potom Gradu Ivancu bio 
temelj za utvrđivanje kon-
cepta uređenja stare škole.
(ljr)

U petak, 24. veljače, u ivanečkoj Grad-
skoj vijećnici održan je sastanak s pred-
stavnicima tvrtki sa šireg područja Ivanca 
koje se bave metaloprerađivačkom i stro-
jarskom djelatnošću. Povod sastanku bilo 
je kronično pomanjkanje radne snage me-
talskih struka na tržištu, zbog čega metalo-
prerađivačke tvrtke ne mogu naći dovoljan 
broj strojobravara, bravara, CNC operate-
ra, montera, automehaničara, varilaca…

Metalaca nema, obrazovni 
sustav sporo reagira
Sastanku su se odazvali predstavnici 

svih velikih tvrtki ivanečkoga kraja iz me-
talne branše – Itasa - Prvomajske, We-Kr-
a, TMT-a, Hydromata, Bezaka MTP i Lima-
rije Gužvinec, među kojima ih većina svoju 
proizvodnju izvozi na zapadna i svjetska 
tržišta. Kako su na sastanku potvrdili di-
rektori i predstavnici svih navedenih po-
duzeća, radnika spomenutih struka toliko 
manjka na tržištu da su pojedine tvrtke 
prisiljene odustati od velikih proizvodnih 
investicija. Biznis, rečeno je, stagnira svi-
ma, radna mjesta za strojevima ne mogu 
se popuniti niti za dvije smjene, poslodav-
ci međusobno otimaju radnike, dok isto-
dobno promjene u obrazovnom sustavu 
napreduju puževim korakom.

Inicijativa Grada Ivanca
Ističući da se Grad Ivanec i gradska 

tvrtka Poslovna zona u ovu problematiku 
uključuju kao potporne institucije u cilju 
sustavnog i objedinjenog pristupa proble-
matici, M. Batinić je istaknuo cilj sastanka, 
a to je da svi partneri – Grad, Varaždinska 
županija, poduzetnici, Srednja škola, HGK, 
Udruženje obrtnika i HZZ –  zajedno krenu s 
objedinjenom inicijativom temeljem koje će 
Srednja škola Ivanec zatražiti od resornog 
ministarstva da joj odobri povećane upi-
sne kvote za ona metalska zanimanja koja 
već obrazuje (CNC operatere i strojobrava-
re), ali i za verifikaciju novih, jer poslodavci 
su „gladni“ za svim metalskim strukama. 

Ravnateljica Srednje škole Lidija Kozi-
na podrobnije je predstavila ovu inicijativu.

-Zahvaljujući Itasu – Prvomajskoj i TMT-
u, lani smo prvi put počeli s obrazovanjem 
CNC operatera, a od ministarstva smo do-
bili dozvolu za upis 12 učenika. Postoje po-
trebe za upis cijelog odjeljenja CNC opera-
tera, ali i za povećanje broja strojobravara. 
Kako bismo opravdali zahtjev za poveća-
njem upisnih kvota, potrebna nam je pot-
pora poslodavaca – objasnila je L. Kozina.  

Zanemarivanje industrije 
sjevera Hrvatske – pogrešno!

U raspravi je bilo riječi i o zakonskim 
ograničenjima oko uvoza radne snage, 
zatim, o spremnosti pojedinih tvrtki da 
izdvoje znatna financijska sredstva za 
opremanje praktikuma u osnovnim ško-
lama, kako bi učenike već u toj dobi sen-
zibilizirali da kod upisa u srednju školu 
izaberu metalske smjerove. Za odabir tih 
zanimanja trebalo bi poticati i djevojči-
ce, koje ih jednako dobro mogu obavljati. 
Budući da su ti poslovi plaćeni sve bolje, 
ocijenjeno je da bi ih profesionalno tre-
balo orijentirati na zanimanja u kojima se 
za solidne plaće odmah mogu odmah za-
posliti, umjesto da u nekim, tradicionalno 
ženskim zanimanjima, rade za minimalac.

Ocijenjeno je da se ti problemi neće 
moći rješavati bez ključnih odluka na po-
litičkoj razini, a s obzirom na to da je me-
taloprerađivačka jedna od baznih indu-
strija, koja je još opstala jedino na sjeveru 
Hrvatske, bilo je razmišljanja i o tome da 
bi metalskim tvrtkama trebalo odobriti 
posebne državne poticaje. Više poduzet-
nika je ključnu državnu orijentaciju prema 
turizmu – a ne prema industriji – ocijenilo 
duboko pogrešnom.

U četvrtak, 16. veljače, u 
ivanečkoj Gradskoj vijećnici 
održana je informativna pre-
zentacija natječaja za pro-
vedbu podmjere 6.3.1. Potpora 
razvoju malih poljoprivrednih 
gospodarstava iz EU fonda 
za ruralni razvoj. Prezenta-
ciji se odazvalo petnaestak 
poljoprivrednika i vlasnika 
OPG-ova s cijelog područja 
Varaždinske županije, koji su 

SALINOVEC Radni sastanak gradskih čelnika s 
predstavnicima Vijeća MO-a i svih udruga

Staroj školi potrebna 
energetska obnova

Predstavnici udruga suglasili su se da će preraspo-
dijeliti termine korištenja prostora u korist DVD-a

 ˝ Glavna tema 
razgovora bila je 
potreba definiranja 
jedinstvenog 
rješenja u cilju 
kvalitetnog uređenja 
škole za rad svih 
mjesnih udruga

Na radnom sastanku u staroj salinovečkoj školi

PUNIKVE Ivanečki gradski čelnici i ravnatelj žuC-a 
u obilasku ceste u Punikvama

Asfalt je popucao duž cijele trase, a uslijed velikih opterećenja i zimskih 
uvjeta, mjestimično se posve raspao

Do gradnje kanalizacije, u 
Punikvama i Jezerskom putu 
pojačano održavanje ceste

 ˝ Batinić: Utvrdit 
će se i učvrstiti 
bankine, popraviti 
asfalt i očistiti 
odvodni jarci

Uz gradske čelnike, u obilasku terena bili su 
i ravnatelj ŽUC-a T. Osonjački i predstavnici 
Vijeća MO-a Punikve
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KKADROVI Grad Ivanec u suradnji s tvrtkama, Srednjom školom, HGk-om, udruženjem obrtnika i HZZ-om Ministarstvu znanosti

Povećajte upisne kvote za sve 
metalske i strojarske struke!

 ˝ Procjenjuje se da će u idućih 
10 godina metaloprerađivačke 
tvrtke ivanečkoga kraja trebati 
najmanje 300 CNC operatera, 
montera, bravara, strojobravara…

Grad spreman stipendirati srednjoškolce – metalce
U iznalaženju rješenja o tomu kako što učinkovitije pomoći metalskoj industriji, 

gradonačelnik Batinić izrazio je spremnost da Grad Ivanec počne stipendirati sred-
njoškolce – metalce za konkretne potrebe ivanečkog gospodarstva. Voditelj Ispo-
stave HZZ-a Ivanec Zlatko Barbir izjavio je da je na području koje ona prati (Ivanec, 
Lepoglava, Bednja, Maruševec, Klenovnik, Donja Voća) trenutačno evidentirano 1.374 
nezaposlenih, što je najmanje u posljednjih 20 godina te da će ta brojka u ožujku biti 
još manja. Na Zavodu nezaposlenih CNC operatera nema, a među 11 nezaposlenih 
strojobravara, nijedan nije mlađi od 50 godina i svi imaju određena ograničenja po 
pitanju zdravstvenog stanja ili stručnosti.(ljr) 

Usluge poduzetnicima 
Projektnog ureda 
Grada Ivanca

U radu sastanka sudjelovali su i 
Vinko Višnjić sa Sveučilišta Sjever, 
predsjednik HGK Varaždin Čedomil 
Cesarec sa suradnicama, tajnik udru-
ženja obrtnika Ivanec Dragutin Maloić 
i voditeljica stručne prakse u Srednjoj 
školi Ivanec Indijana Putar Kramarić. 
Direktorica Poslovne zone Lana Labaš 
upoznala je poduzetnike s mogućno-
stima koje se poslodavcima nude za 
sufinanciranje troškova stručnog os-
posobljavanja i naukovanja iz fondova 
EU i nacionalnih fondova te im u kandi-
diranju za poticajna sredstva ponudila 
pomoć Projektnog ureda Grada Ivanca 
za EU fondove.(ljr)

Grad Ivanec i partneri pokreću zajedničku inicijativu usmjerenu prema novoj 
politici školovanja kadrova za potrebe metalskih i strojarskih poduzeća

PROJEKTNI URED GRADA IVANCA ZA EU FONDOVE
Prezentacija o EU potporama za mala poljoprivredna gospodarstva

Prezentaciju su pratili vlasnici OPG-ova iz Varaždina, 
Novog Marofa, Lepoglave, Voće, Maruševca i Ivanca
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K od certificiranih voditelja EU 
projekata zaposlenih u Pro-
jektnom ureda Grada Ivanca 
za EU fondove dobili detaljne 
informacije o uvjetima ovog 
trenutno otvorenog natječaja, 
prihvatljivim prijaviteljima, ak-
tivnostima, kriterijima te do-
kumentaciji koju je potrebno 
priložiti uz prijavu.  Kroz dvo-
satnu interaktivnu prezenta-
ciju i raspravu zainteresirani 

poljoprivrednici raspitivali su 
se i informirali o raznim mo-
gućnostima za bespovratna 
sredstva koja im se nude iz 
nacionalnih i europskih izvora 
financiranja. Održana radio-
nica polučila je velik uspjeh te 
je sudionicima dala osnovna 
znanja i informacije o regu-
lativi, uvjetima i načinima 
prijave za dobivanje bespo-
vratnih sredstava. Organizira-

nje besplatnih informativnih 
radionica o otvorenim na-
tječajima i javnim pozivima 
redovita je praksa Projektnog 
ureda Grada Ivanca. Budu-
ći da se prijave na natječaj 
mogu podnositi do 27. ožujka, 
svi zainteresirani pozvani su 
da kontaktiraju zaposlenike 
Ureda, kako ne bi propustili 
priliku za dobivanje bespo-
vratnih sredstava.(A. Jagetić)
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Gumile, dlakavi kurenti, ro-
gate i repate dvonožne i četve-
ronožne lafre, coprnice, krave i 
dabrovi i druge spodobe svake 
vrste u nedjelju su se, 19. veljače, 
u velikom broju slile na ivaneč-
ku gradsku špicu te uz halabu-
ku, zvonjavu, pucanje bičevima, 
ples, trubljenje i larmu proglasile 
Fašničku Republiku. 

Nakon što je gradonačelnik 
Milorad Batinić ceremonijalme-
štru Marijanu Gotalu i prvoj dami 
karnevala Vlasti Friščić predao 
ključeve Grada, počela je urne-
besna fašnička fešta u kojoj su, 
po običaju, maškare nesmiljenoj 
kritici izvrgnule sve i svašta, uk-
ljučujući, naravno, i aktualnu po-
litičku stvarnost i svakidašnjicu.

Slijedom dugogodišnjeg 
običaja, fašničku povorku na 
špicu su uvele gumile, babice 
i dedeki i skupina Jadnih selja-
ka Društva prijatelja narodnih 
običaja Maska, tradicionalnog 

organizatora ivanečkih karne-
vala. 

A nakon toga se velikom 
broju posjetitelja predstavilo 
još dvadesetak maskiranih or-
ganiziranih skupina iz Istarske, 
Međimurske, Krapinske i cijele 
Varaždinske županije te mnogo-
brojni kurenti iz slovenskog Vid-
ma, Draženaca, Leskovca (iz tog 
su mjesta stigle čak tri skupine) i 
Podlehnika.

Uz njih, na špicu su doplesa-
le i maskirane skupine iz Labina 
(Labinjonska folšarija), iz Udruge 
građana Prigorec, KUD-a Salino-
vec i KUU-a Stažnjevec, Udruge 
maškara Črna sraka iz Sračinca, 
Muffini iz Bratovštine sv. Josipa 
Martani iz Voće te lafre iz Turči-

šća, Kvitrovca, Lobora, Murskog 
Središća, Nedelišća, Novog Sela 
na Dravi, Cestice i drugih mjesta.

Nakon što su osudile i spa-
lile Princa fašnika, maškare su 
urnebesnu zabavu nastavile u 
dvorani KTC-a u Ivancu. Zahtjev-
nu organizaciju ove masovne 
priredbe potpisuje Društvo Ma-
ska, uz novčanu potporu i logi-
stičku pomoć Grada Ivanca kao 
pokrovitelja. Pomoć u poklonima 
i suvenirima suvenira osigurao 
je i TZ grada Ivanca, a uključilo se 
i veliko mnoštvo sponzora.(ljr)

Koncertnim nastupom u iva-
nečkoj kinodvorani koja je u pe-
tak, 3. veljače, bila ispunjena do 
zadnjeg mjesta, članice ženskog 
vokalnog sastava Kaliope na 
najljepši su način obilježile pet 
godina svog aktivnog rada na 
glazbenoj sceni. Da sve bude u 
skladu i s njihovim mladim go-
dinama, ljupke pjevačice zlatnih 
glasova koncert su posvetile i 
Valentinovu te zajedno sa svojim 

gostima priredile nesvakidašnji 
program i posjetiteljima priuštile 
prekrasnu glazbenu atmosferu. 

Velik odaziv publike ugodno 
je iznenadio glazbenice čije sta-

sanje pratimo zadnjih, više od 
šest godina. U sastavu, koji vodi 
Ela Canjuga, trenutačno pjeva 
osam djevojaka. Ansambl nje-
guje različite glazbene žanrove; 
izvodi skladbe domaćih i stranih 
autora, a zadnjih godina redovi-
to organizira i koncerte duhovne 
glazbe. Kaliope redovito nastu-
paju i na Danima grada Ivanca i 
Božićnom koncertu, a svoj glaz-
beni izričaj „bruse“ i na nastupi-

ma u Mađarskoj, Austriji i širom 
Hrvatske.

Svojim nastupom u ivaneč-
kom kinu program su obogatili i 
gosti Kaliopa – Martina Sabljak, 
Gabrijela Hrženjak, Tomica Ban-
fić, Jurica Vugrek, Ivan Juren i Kri-
stijan Roginek.

Kaliope su svoj prvi jubilej 
obilježile koncertom u 
prepunoj kinodvorani 

SKUPŠTINA
Boris Jagetić 
Daraboš na 
čelu TZ-a

U četvrtak, 9. veljače, odr-
žana je Izborna skupština Turi-
stičke zajednice grada Ivanca, 
na kojoj su izabrani novi članovi 
toga tijela. Skupštinu čine pred-
stavnici fizičkih i pravnih osoba 
iz djelatnosti trgovine i ljekarni, 
ugostiteljske djelatnosti i prije-
voza, ostalih djelatnosti nepo-
sredno povezanih s turizmom 
te iz djelatnosti prerađivačke 
industrije i elektroinstalacijskih 
radova. Broj predstavnika svake 
skupine u skupštinu određuje se 
razmjerno visini njenog udjela u 
prihodu TZ-a, na način da svaku 
skupinu predstavljaju članovi s 
najvišim udjelom. 

   Uz novu 12-članu Skupštinu, 
izabrano je i novo Turističko vije-
će u koje su ušli: željko Črepinko, 
Ljiljana Petak, Gabrijela Juhas, 
Branka Sambolek, Darko Molnar, 
Andreja Galić, Štefanija Premužić 
i Marino Ban. U Nadzorni odbor 
izabrani su Dubravko Posavec i 
Marica Štefičar, dok će treći član 
biti izabran na sljedećoj sjednici. 

Članovi Skupštine TZ jedno-
glasno su prihvatili izvješće o re-
aliziranim aktivnostima u 2016. 
godini, donijeli odluku o nastav-
ku rada Turističkog ureda te 
usvojili Program rada i financij-
ski plan za 2017. Nakon Izborne 
skupštine održana je i prva sjed-
nica novog Turističkog vijeća. 
Potvrđeno je da će TZ i u novom 
mandatu voditi Boris Jagetić 
Daraboš.  Obje sjednice je vodio 
gradonačelnik Milorad Batinić, 
koji je, slijedom zakonskih odred-
bi, ujedno i predsjednik TZ-a.

Ivanec na turističkoj karti 
Varaždinske županije

Iz tiska je izašla tematska tu-
ristička brošura, čiji je nakladnik 
TZ Varaždinske županije u su-
radnji s turističkim zajednicama 
Varaždina, Ivanca, Ludbrega, 
Lepoglave, Varaždinskih Toplica, 
Novog Marofa i Bednje. Brošu-
rom su na zanimljiv i atraktivan 
način obuhvaćeni i turistički sa-
držaji što ih posjetiteljima nudi 
Ivanec. Naš se grad predstavlja 
s vitezovima – ivanovcima, ru-
darima, župnom crkvom, plani-
narstvom, Friščićevim mlinom i 
drugim dopadljivim sadržajima.

Tisak i izdavanje brošure je 
pomogao je HTZ, a svima zain-
teresiranima dostupna je u Turi-
stičkom uredu Ivanca, Trg hrvat-
skih ivanovaca 9b.

U petak, 10. veljače, Planinar-
ski klub Ivanec održao je svoju 
godišnju skupštinu. Otvorio ju 
je predsjednik Tomislav Friščić, 
koji je potom opširno izvijestio o 
njenu radu. Naglasio je da je klub 
lani organizirao 23 izleta i poho-
da, a među njima su bili i pohodi 
u Austriju i Sloveniju te na pla-
ninske vrhove širom Hrvatske. 

Organiziran je i obilazak tra-
se Vitezova ivanovaca i Ivanečke 
planinarske obilaznice, uz sudje-
lovanje 250 planinara iz 12 pla-
ninarskih udruga Hrvatske i Slo-
venije, kao i Memorijalni pohod 
trasom IPO-a u suradnji s Koor-
dinacijom braniteljskih udruga.

Aktivna je bila i Sekcija mla-
deži koja okuplja učenike škola u 
Ivancu i Klenovniku, a koja je or-
ganizirala više aktivnosti i izleta 
prilagođenih đačkoj dobi. Mladi 
planinari posjetili su i NP Risnjak. 
Radila je i Sekcija za markacije, 

Eko sekcija i Visokogorska sekci-
ja, koja je izvršila uspone na više 
planinskih vrhova u Hrvatskoj i 
Sloveniji.  

Klub veliku pažnju posvećuje 
školovanju kadrova, uz anga-
žman Vodičke sekcije, koja ima 
pet vodiča društvenih izleta, dva 
vodiča HPS-a i više pripravnika 
za druge kategorije vodiča. Na-
glašeno je da je rad PK valorizi-
ran od strane Grada Ivanca, što 
potvrđuje podatak da je lani Za-
hvalnica Grada za doprinos u ra-
zvoju planinarstva, planinarske 
etike, ekologije i turizma dodije-
ljena predsjedniku PK T. Friščiću. 

K tomu, HPS je uručio člano-

vima kluba 18 priznanja za obi-
lazak HPO-a, pri čemu je Darko 
Kos primio najviše priznanje za 
150 vrhova, dok je Mirjani Kos 
dodijeljeno posebno priznanje 
za 100 prijeđenih vrhova, čime je 
postala prva planinarka u Ivancu 
s navedenim priznanjem. 

Financijsko izvješće podnio je 
blagajnik Vjekoslav Dubovečak, 
NO-a Božidar Šoštar, a izvješće 
Suda časti Marijan Friščić. Sva iz-
vješća jednoglasno su prihvaće-
na kao i program rada te financij-
ski plan za 2017. godinu. Skupštini 
je nazočila i Katica Levanić, grad-
ska vijećnica i izaslanica grado-
načelnika M. Batinića.(nn)

Temeljem Zakona o održi-
vom gospodarenju otpadom 
i Pravilnika o građevnom ot-
padu i otpadu koji sadrži az-
best, Grad Ivanec poziva sve 
vlasnike i korisnike građevi-
na u kojima se nalazi azbest 
da u gradsku upravu dosta-
ve podatke o lokacijama tih 
objekata. Podaci se u Grad 
mogu dostaviti do 1. lipnja 
ove godine i to na propisa-
nom obrascu koji je dostupan 
na web stranici Grada Ivanca 
www.ivanec.hr, a može se 
preuzeti i ispuniti u Gradskoj 
vijećnici, Trg hrvatskih ivano-
vaca 9b.

Podatke o lokaciji na kojoj 
se nalazi građevina koja sa-
drži azbest možete dostaviti 
poštom ili ih donijeti u Grad 
svakim radnim danom od 7 
do 15 sati. Možete ih poslati 
i telefaksom na broj 781-103 
(042) ili e-mailom na grad@
ivanec.hr

Zašto su potrebni ti 
podaci?
Zakon je obvezao sve vla-

snike/korisnike takvih građe-

vina da radi planiranja susta-
va gospodarenja građevnim 
otpadom koji sadrži azbest, 
Gradu dostave potrebne po-
datke. Prikupljaju se podaci o 
lokaciji građevine te procjeni 
količine, vrste i statusu mate-
rijala za kojeg je izvjesno da će 
postati azbestni otpad. Grad je 
prikupljene podatke, slijedom 

zakona, dužan poslati Fondu 
za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost RH.

Svi vlasnici takvih gra-
đevina također su zakonom 
obvezani da redovito pregle-
davaju dijelove građevine koji 
sadrže azbest i utvrditi da li 
zbog oštećenja ili dotrajalosti 
dolazi do izdvajanja azbestnih 
čestica iz materijala te, po po-
trebi, poduzeti mjere održava-
nja, odnosno popravaka. Sve 
dodatne informacije o ovoj temi 
dostupne su na tel. 404-886 
(042).
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PLANINARSKI KLUB IVANEC Sa skupštine ivanečkih planinara

23 izleta i pohoda na hrvatske 
i slovenske planinske vrhove

 ˝ Vrlo aktivno radile 
su sve klupske sekcije, a 
posebna pažnja pridana 
je radu s mladeži iz škola 
u Ivancu i Klenovniku

Vodstvo PK Ivanec iznijelo je bogato izvješće o radu u 
prošloj godini i zacrtalo ambiciozni plan rada za 2017.
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IVONJSKI FAŠINK  Maškare u Ivancu proglasile Fašničku Republiku

Gumile, folšarija, 
cekari, srakari, 
kurenti.... - svi na 
Fašinku u Ivancu

 ˝ Ivanečkim ulicama i gradskom 
špicom ludovalo je više od 20 skupina 
iz Slovenije te iz Istarske, Krapinske, 
Međimurske i Varaždinske županije 

Stažnjevčani su redoviti gosti Ivonjskoga fašnika

Prijeki sud nije imalo milosti za Princa karnevala

Smijeh, dobro raspoloženje, 
šarenilo boja i kostima i 

ove su godine bili glavna 
karakteristika veselog 

Fašnika u Ivancu

Je l’ živ? Ha? Treba li ga bocnuti?„Prominija san govor pa nisi znala ko je…“ 

KONCERT ženski vokalni sastav kaliope

Koncertom obilježile petu godišnjicu rada

 ˝ Ansambl njeguje 
različite glazbene žanrove, 
a zadnjih godina redovito 
organizira i koncerte 
duhovne glazbe
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AZBEST javni poziv građanima koji posjeduju ili koriste 
građevine u kojima se nalazi azbest

Gradu Ivancu do 1. lipnja 
dostavite podatke o 
objektima s azbestom

 ˝ Spomenute podatke 
Grad je dužan dostaviti 
Fondu za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost RH
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Nakon gotovo dvogo-
dišnje stanke od izdava-
nja posljednjeg, desetog 
broja Ivanečke škrinjice, 
Ivanečki klub kolekciona-
ra u petak je, 17. veljače, 
brojne poklonike povije-
sne, umjetničke, etnološke 
i kolekcionarske tematike 
ugodno iznenadio pred-
stavljanjem novog broja 
ove popularne publikacije. 
Kako je u uvodnoj riječi po-
jasnio njen glavni urednik 
dr. sc. Siniša Krznar, bez 
obzira na malobrojnost 
ekipe i skromna novčana 
sredstva, želja za publici-
ranjem novih tekstova i za 
izdavanjem novog broja 
Škrinjice ipak je prevlada-
la i tako se – zahvaljujući 

potpori sponzora među 
kojima je i Grad Ivanec – 
pred auditorijem pojavilo 
novo izdanje časopisa s 
dvanaest popularno – 
znanstvenih tekstova.

-Ubuduće će Škrinji-
ca izlaziti jednom u dvije 
godine, a na svojim stra-
nicama i dalje će donositi 
popularno – znanstvene 
i stručne tekstove o kul-
turnoj slici šireg ivanečkog 
kraja – poručio je dr. sc. S. 
Krznar. 

Publici se kratko obra-
tio i Dejan Težak, pred-
stavnik nakladničke kuće 
Mini print logo, s kojom 
će Klub kolekcionara ubu-
duće surađivati u tiskanju 
izdanja. Novi broj časopisa 

U petak, 10. veljače, 
Ivanečki je klub kolekcio-
nara održao svoju Izbornu 
skupštinu. O njegovu radu 
u 2016. godini iscrpno je 
izvijestila tajnica udru-
ge Božena Carević, dok 
je blagajnik Boris Krznar 
govorio o materijalno - fi-
nancijskom poslovanju u 
protekloj godini. Kolek-
cionari su izabrali svoje 
vodstvo u novom četvero-
godišnjem mandatu. Duž-
nost predsjednika nastavit 
će obnašati Darko Foder, 
dopredsjednica je Vesna 
Matišić, blagajnik i dalje 
ostaje Boris Krznar, dok je 
tajničke poslove preuzela 
Anica Bukovec.  

Programom rada za 
2017. godinu planirana je 
živa aktivnost u Ivancu i 

Učenici Srednje škole 
Ivanec ove su se godine 
prvi put okušali u među-
narodnim online natjeca-
njima u znanju njemačkog i 
engleskog jezika. Riječ je o 
natjecanjima koja se odr-
žavaju na europskoj razi-
ni, a organiziraju ih češke 
agencije Institute for Com-
petencies Development i 
Chech-us agency.

Ivanečki su srednjoš-
kolci postigli izvrsne re-
zultate, a to je i bio razlog 
zbog kojeg su  predstav-
nici organizatora Jindrich 
Josifek i Premysl Piskač 
prošlog mjeseca došli u 
Ivanec, održali prezenta-
ciju te uručili priznanja i 
nagrade učenicima, men-
torima i samoj školi. 

U natjecanje Best im 
Deutsch sudjelovalo je oko 
3.000 učenika iz više od 
200 škola diljem Europe. Iz 
ivanečke škole u natjeca-

nje se uključilo 12 učenika. 
Postigli su sjajne rezulta-
te, što najbolje potvrđuje 
podatak da je Srednja ško-
la Ivanec osvojila drugo 
mjesto u Europi! K tomu, 
učenica Klara Čorko iz 2.g1 
razreda osvojila je 15. mje-
sto te je po rezultatima 
najbolja od svih 85 hrvat-
skih natjecatelja!

U natjecanju Best in 
English sudjelovalo je 
15.107 učenika iz 400 ško-
la iz 28 različitih europ-
skih zemalja, među kojima 
je bilo i 40-ak ivanečkih 
srednjoškolaca. Matija 
Pečevski, učenik 4.g1 ra-
zreda, osvojio je visoko 46. 
mjesto, a među učenicima 
iz Hrvatske u sveukupnom 

je poretku bio drugi. Sred-
nja škola Ivanec u sveu-
kupnom poretku bila 11. u 
Hrvatskoj, a u ukupnom 
poretku škola na 157. mje-
stu u Europi, odnosno, 82., 
ako se izuzmu češke škole 
koje su u posebnoj kate-
goriji.

Ovo natjecanje uče-
nicima je pružilo moguć-
nost da procijene vlastito 
znanje i sposobnost upo-
rabe engleskog i njemač-
kog jezika u odnosu na 
svoje europske vršnjake. 
Potaknuta odličnim re-
zultatima, koji pokazuju 
iznadprosječno znanje 
ivanečkih srednjoškolaca 
u poznavanju stranih jezi-
ka, ali odražavaju i odličan 
rad njihovih profesora, 
ravnateljica Srednje škole 
Lidija Kozina poručila je da 
će se u spomenuta natje-
canja škola uključiti i u idu-
ćoj školskoj godini.

KUD Salinovec na Iz-
bornoj je skupštini u su-
botu, 4. veljače, dobio 
novo vodstvo. Predsjed-
ničku dužnost preuzela 
je Jelena Lepoglavec, za 
dopredsjednicu je izabra-
na Doroteja Lepoglavec, 
tajnik i dalje ostaje Dalibor 
Lončar, blagajnica Marina 
Lončar, a u Upravni odbor 
ušli su i Nenad Kolarek, 
Ljiljana Hlevnjak, Verica 
Valjak, Nadica Miklošić i 
Mirko Ribić.

Ovaj će sastav u novom 
mandatu voditi KUD Sali-
novec, koji je kroz proteklih 
desetak godina narastao u 
jedan od najboljih folklor-
nih sastava u našoj žu-
panije i šire. Potvrđuju to i 
brojna priznanja te nastu-
pi u zemlji i inozemstvu. U 

KUD-u djeluju četiri sekci-
je, a uz desetak nastupa u 
raznim mjestima, KUD je 
lani organizirao Međuna-
rodnu smotru dječjeg fol-
klora te folklorno-tambu-
rašku večer u sklopu Dana 
grada Ivanca. Od Varaž-
dinske županije nagrađen 
je posebnim priznanjem za  
njegovanje kulture i tradi-
cije ivanečkoga kraja i Hr-
vatskoga zagorja. Sve po-
stignuto velikim je dijelom 
i zasluga stručnih voditelja 
Tihomira Kukulića, Rober-
ta Štorge i Jurice žibeka. 

Nova predsjednica J. 
Lepoglavec iznijela je i 
program rada za ovu go-
dinu. Najavila je nove na-
stupe KUD-a te nastavak 
održavanja već uhodanih 
manifestacija u Ivancu.

-Ove ćemo godine na-
stupiti i na Međunarodnoj 
smotri folklora u Zagrebu. 
Uoči smotre, u Salinovcu 
će biti snimljena reportaža 
o običajima salinovečkog i 
ivanečkog kraja – naglasi-
la je J. Lepoglavec.

S obzirom na to da je 
vođenje KUD-a preuzela 
mlađa generacija, koja će 
trebati stručnu pomoć u 
radu, gradonačelnik Milo-
rad Batinić poručio je da 
podrška neće izostati ni od 
strane Grada Ivanca.

-U proteklih deset go-
dina KUD Salinovec u svom 
je radu daleko došao. Ono 
što vi radite, a pritom po-
najprije mislim na okuplja-
nje djece i mladih, više je 
od folklora i samo potvr-

đuje da je svojedobna od-
luka Grada o tome da KUD 
Salinovec dobije poseban 
status među udrugama, 
bila opravdana – naglasio 
je Batinić. 

Domaćinima se pri-
godno obratio i ivanečki 
župnik vlč. Zoran Gložinić, 
a rad skupa pratio je i do-
gradonačelnik Čedomir 
Bračko. Nakon službenog 
dijela skupa, druženje sa-
linovečkih kulturnjaka na-
stavljeno je u  neformal-
nom tonu.  Spomenimo 
također da je uz potporu 
Grada Ivanca KUD-u Sa-
linovec omogućen put u 
Zagreb i nastup u emisiji 
HTV-a Dobro jutro, Hrvat-
ska u subotu, 25. veljače. 
(ljr)

 Oko 120 djece i mla-
dih, članova Plesnog kluba 
Ivančica i Plesnog kluba 
Takt, svojim je koreografi-
jama i plesnim izvedbama 
u nedjelju, 19. veljače, odu-
ševilo publiku koja se u ve-
likom broju slila u sportsku 
dvoranu Osnovne škole u 
Ivancu. Produkciju, u kojoj je 
izvedeno trinaest plesnih 
koreografija,  publiku je na-
gradila burnim aplauzom. 
Uz suvremene plesove, 
mladi su parovi izveli i cha-
cha-cha i engleski valcer.

Plesači su nastupili u 
dobi od 3 do 16 godina, svr-
stani u kategorije mini, djeca, 
kadeti i juniori. Djecu i mlade 
u PK Ivančica uvježbale su 

Lea Canjuga, Nika Putar, 
Ana-Marija Strmečki, Da-
jana Varga i Marina Cujzek. 
Posebno veseli što će PK s 
pojedinim grupama nastu-
piti na natjecanju ESDU Cro-
atia Dance Star u Hypo cen-
tru u Zagrebu (3. - 5. ožujka).

Mješoviti pjevački 
zbor KUD-a Rudolf Rajter 
protekle je godine uspio 
ostvariti veći dio plani-
ranih aktivnosti. Radio 
je dinamičnije, pod vod-
stvom dirigentice Jelene 
Gotal podigao je kvalitetu 
pjevanja te realizirao više 
nastupa i putovanja, a sa-
mim time i više druženja, 
što je također jedna od 
važnih komponenti djelo-
vanja zbora.

To je glavni naglasak s 
redovite godišnje skupšti-
ne KUD-a održane u petak, 
24. veljače, u prostorima 
ŠRD-a Ivanec, na kojoj je 
izvješća o radu i financij-
skom poslovanju u 2016. 
godini podnio predsjednik 
KUD-a Darko Stanko.

-Zbor je nastupio na 
međunarodnim natjeca-
njima zborova u Zadru 
i Tuhlju, na županijskoj 
smotri pjevačkih zborova 

te na Državnom susretu 
zborova u Rovinju. Pjevao 
je u programu u povodu 
Dana grada te na Božić-
nom koncertu u Ivancu. 
Raduje što je uspjelo po-
mlađivanje zbora dovođe-
njem mlađih pjevača. Na 
žalost, nije realizirana pla-
nirana nabava novih zbor-
skih odora, a i dalje je pro-
blem nedostatak prostora 
za održavanje proba, jer 
su postojeći  neadekvatni 
zbog posljedica poplave. 
Zahvaljujući razumijeva-
nju ravnateljice Srednje 
škole Lidije Kozina, probe 
se održavaju u školskoj 

glazbenoj učionici – ista-
knuo je Stanko.

Nakon rasprave, sva su 
izvješća prihvaćena, a po-
tom su usvojeni program 
rada i financijski plan za 
2017. godinu. Skupu se 
obratio dogradonačelnik 
Čedomir Bračko te zboru 
čestitao na uspješnom 
djelovanju i ostvarenim 
rezultatima. Grad Ivanec 
je to ove godine popratio 
stanovitim povećanjem 
sredstava za projekte 
KUD-a te najavio pojačane 
aktivnosti u pogledu rje-
šavanja problema prosto-
ra za rad zbora. 

SREDNJA ŠKOLA u natjecanjima Best im Deutsch i Best in English  

Ivanečki srednjoškolci 
po znanju jezika u 
europskom vrhu

IVANEČKI KLUB KOLEKCIONARA 11. izdanje časopisa Ivanečka škrinjica

O župnicima, mlinovima, 
rudarima, „copru“…

SKUPŠTINA Održana je Izborna skupština kuD-a Salinovec

Jelena Lepoglavec, nova 
predsjednica KUD-a 
Salinovec  ˝ Uoči nastupa na Međunarodnoj smotri 

folklora u Zagrebu, u Salinovcu će biti snimljena 
reportaža o običajima našega kraja 

u nastavku je predstavila 
mr. sc. Sonja Poljak te se 
pobliže osvrnula na pu-
blicirane teme. U časopisu 
su objavljeni tekstovi Dar-
ka Fodera i Božene Carević 
koji pišu o radu Kluba ko-
lekcionara u 2014 . i 2015. 
godini. Nadalje, u Škrinjici 
se može pročitati i tekst 
o ivanečkim mlinovima 
Borisa Jagetića Daraboša, 
zatim, kronološki tekst o 
ivanečkim župnicima čiji 
je autor župnik vlč. Zoran 
Gložinić, kao i tekst mr. sc. 
Zrinke Miljan inspiriran 60. 
obljetnicom Prve jugosla-
venske samoposluge u 
Ivancu. Mario Surjak piše 
o 30 godina rada DŠR-
a Lančić – Knapić, Ivana 
Vrček i Marina Grudenić 
obradile su temu Ivanečki 
kalendari na novom me-
diju – kulturna baština u 
digitalnom formatu, a Jo-

sip Solina napisao je kratki 
osvrt o klenovničkim po-
štarima. 

U časopisu su i tekstovi 
B. Carević - Ivonjske flake – 
tak su naši stari flake prali, 
Suzane Jagić - Jelovnik iva-
nečkih rudara, Ivana Kne-
ževića o Stankovim betle-
mima te završni dio teme 
započete u prošlome broju 
– o „copru“, autora Izidora 
Gladovića – žige.

Svečanost je vodila Ve-
sna Matišić, a glasovirskim 
izvedbama skladbi Haydna 
i Rahmanjinova uljepšao ju 
je učenik Petar Poljak.

Uz brojne posjetitelje 
iz Ivanca, Varaždina i šire 
ivanečke okolice, pred-
stavljanje novog izdanja 
Ivanečke škrinjice pratili 
su i gradonačelnik Milorad 
Batinić s dogradonačelni-
cima Brankom Putarekom 
i Čedomirom Bračkom.(ljr)

 ˝ Ivanečka 
škola osvojila 
je visoko drugo 
mjesto u Europi 
u natjecanju iz 
njemačkog jezika

Predstavnici organizatora na odličnim su rezultatima čestitali učenicima 
i njihovim profesorima

Ivanečki srednjoškolci pokazali su iznadprosječno znanje njemačkog i engleskog

PLESNI KLUB IVANČICA u prepunoj sportskoj dvorani OŠ Ivanec

Publiku oduševilo čak 120 plesača

Nastupile su skupine u svim dobnim kategorijama
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Ljupke plesačice 
oduševile su publiku

 ˝ Časopis će ubuduće izlaziti jednom u 
dvije godine, a na suradnju u stvaranju novog 
broja pozvani su svi zainteresirani autori
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Na svečanosti predstavljanja 
jedanaestog broja Ivanečke škrinjice

Škrinjica se tiska u nakladi od oko 700 
primjeraka, a dijeli se besplatno

IZBORNA SKUPŠTINA Ivanečki klub kolekcionara

Na čelu kolekcionara i dalje Darko Foder

 ˝ U povodu proslave Dana grada, kolekcionari će u Gradskoj knjižnici 
izložiti narodne nošnje našega kraja i drugih dijelova Hrvatske

drugim mjestima. Izlož-
beni postavi izmjenjivat će 
se svaka dva-tri mjeseca u 
Poštanskom uredu Ivanec 
i u izložbenom ormariću u 
Malezovoj ulici, a udruga 
će se uključiti u manife-
stacije obilježavanja Dana 
grada Ivanca.

Glavna izložba tim će 
povodom biti postavljena 

u Gradskoj knjižnici Gu-
stav Krklec u Ivancu, pod 
nazivom Narodne nošnje 
našeg zavičaja i drugih di-
jelova Hrvatske. Ivanečki 
klub kolekcionara planira 
i projekt Razglednice Ivan-
ca i okolice – nekad i sad, 
koji obuhvaća izdavanje 
seta od 12 razglednica s 
prikazom Ivanca i okolnih 

mjesta. Projekt novčano 
podupire Grad Ivanec, a 
kolekcionari ga namjera-
vaju realizirati do lipnja. 

Dogovorena je i koor-
dinacija suradnje između 
ivanečkih kolekcionara, 
Varaždinskog kluba kolek-
cionara i OŠ Ivanec s ciljem 
osnivanja školske filateli-
stičke sekcije.

Ivanečki klub kolekcionara na Izbornoj skupštini 2017. godine 
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Nova predsjednica Jelena Lepoglavec 
zahvalila je na ukazanom povjerenju i najavila 
aktivan rad KUD-a i u ovoj godini

Gradonačelnik M. Batinić: Daljnja potpora 
Grada KUD-u i njegovu novom vodstvu

ZBOR Godišnja skupština kuD-a Rudolf Rajter

Zbor podigao kvalitetu pjevanja
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Na rad KUD-a u prošloj godini osvrnuo se 
predsjednik D. Stanko

Zbor je pomlađen dovođenjem mlađe 
generacije pjevača 

 ˝ Jedan od većih problema 
KUD-a jest nedostatak prostora za 
održavanje proba, ali to rješava u 
dobroj suradnji sa Srednjom školom 
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Iz arhiva Hrvatskog plani-
narskog društva doznajemo da 
se planinarstvo u Ivancu počelo 
razvijati dvadesetak godina na-
kon osnutka HPD-a u Zagrebu 
( 1874.), koje je bilo dvanaesto 
u Europi i prvo u njezinu jugoi-
stočnom dijelu. Prvi se put pla-
ninarsko djelovanje u Ivancu 
spominje 1893., kada je na Ivan-
čici zaslugom HPD-a podignuta 
velika drvena piramida, a u ne-
posrednoj blizini i drvena koliba. 
Ti su objekti trajali do Prvoga 
svjetskog rata.

Dana 1. svibnja 1898., točno 
mjesec dana prije izlaska pr-
vog broja Hrvatskog planinara, 

B.  Kukuljević Sakcinski primio 
je iskaznicu člana utemeljitelja 
HPD-a u Zagrebu. Časopis Hr-
vatski planinar od 1. kolovoza 
1899. u rubrici Družtvene viesti 
donosi zanimljiv podatak: 

„Planinarska podružnica u 
Ivancu složena je brigom presvi-
etloga gospodina Božidara Ku-
kuljevića Sakcinskog, carskog 
i kraljevskog komornika. Gora 
Ivančica također je puna pri-
rodnih krasota i tvorevina pa će 
i ivanečka podružnica također 
mnogo doprinieti da se u ovim 
krasnim krajevima planinarstvo 
razširi što više.“  Iz tih zapisa, 
ali i iz riječi izrečenih na redov-

noj skupštini društva 21. ožujka 
1901., možemo službeno ustvr-
diti da su organizirani planinar-
ski rad i djelovanje u Ivancu po-
čeli 1898. godine.

U knjizi Prirodni zemljopis Hr-
vatske, tiskanoj u Zagrebu 1905., 
urednik Dragutin Hirc opisuje 
Ivanec vrlo lijepo i slikovito, s 
izraženim emotivnim pristupom. 
Opčinjen ljepotom našega kraja, 
posebno Ivančicom, Hirc čitate-
ljima ujedno prenosi želju i poziv 
da obiđu i dožive naš kraj. I sam 
je Ivančicu posjetio u dva navra-
ta, 1884. i 1890. godine.  Koristi 
brojne zapise i citate ondašnjih 
autora, između ostalih i B. Ku-

kuljevića Sakcinskog, koji opisuje 
svoj jednodnevni izlet na Ivanči-
cu 10. srpnja 1899. 

“Iznad Ivanca uzdiše se 
u visini od 1061 metra najvi-
ši brieg gore Ivančice. Velika 
Ivančica, koja nadvisuje sve 
vrhove u sjevernoj Hrvatskoj. 
Dva i po sata treba da se na 
nju iz Ivanca uzpneš. Proći ti 
je najprije, kad si prekoramio 
torbu sa zairom i uzeo u ruke 
štap-penjač, kraj ivanečkog 
grada i kraj liepe obnovljene 
župne crkve, župnog dvora te 
pučke škole i več te pozdravlja 
šumor brzog gorskog poto-
ka Bistrice, koji te najugodni-

je prati cielim skoro putem. 
Desno i lievo biele se kućice 
ivanečkih seljaka ter veliki niz 
mlinov, a tad se pojavi desno 
na milovidnom brežuljku dvo-
rac Pahinsko, prije Fallerov, a 
sad Taussigov, lievo preko na 
471 metar visokom krasnom 
visu crkvica Sv. Duha, sazdana 
slavnim zagrebačkim bisku-
pom Martinom Borovečkim...“  

Godine 1889. napisao je i pje-
smu o Ivančici. I ostala njegova 
djela prožeta su velikim nacio-
nalnim nabojem, a u njima neri-
jetko spominje našu Ivančicu. (U 
idućem broju: Nestanak Kukulje-
vićeve ostavštine)

Glasovima 150 člano-
va Udruge vinogradara 
i vinara Peharček, na iz-
bornoj skupštini u dvorani 
KTC-a u petak, 10. veljače, 
Dragutin Mesec ponovno 
je izabran za predsjednika 
udruge u novom četvero-
godišnjem mandatu. Bu-
dući da je skupština ocije-
nila da je proteklih godina 
uspješno vodio udrugu te 
da – unatoč javnom pozi-
vu da se kandidiraju i drugi 
koji bi željeli preuzeti čelno 
mjesto Peharčeka – pro-
tukandidata nije bilo, do-
bio je jednoglasnu potporu 
skupštine. 

Pljeskom je nagrađena 
Mesecova izjava da će se, 

kao i dosad, i ubuduće od-
reći putnih i drugih troško-
va koji proizlaze iz njegova 
angažmana za potrebe 
udruge.

Kako je istaknuto, s no-

vih desetak članova koji su 
te večeri potpisali pristu-
pnice, broj članova Pehar-
čeka povećan je na više od 
200. 

-Ono što najviše ve-
seli u radu udruge jest 
povećanje kvalitete iva-
nečkih vina.  Dokaz tomu 
je i lanjska, 17. izložba, na 
kojoj su ocijenjena viso-
kom prosječnom ocjenom 
od 82,5. I izložba Hrvat-
skog zadružnog saveza, 
na kojoj su naša vina ove 
godine osvojila četiri zlat-
ne medalje, a jedno od njih 
proglašeno je šampionom, 
pokazuje daljnji rast ka-
kvoće ivanečkih vina. Za 
ovakve rezultate uvelike 

Udruga vinogradara 
i voćara Skrajski pajdaši  
u subotu je, 25. veljače, 
održala redovitu izvje-
štajnu sjednicu skupštine. 
Odazvalo joj se 41 od uku-
pno 53 članova. Sjednicu 
je otvorio predsjednik Ivan 
Lončar, koji je nakon uvod-
nih pozdrava i izbora rad-
nih tijela izvijestio o radu u 
prošloj godini.

Skrajski pajdaši imaju 
se čime pohvaliti, jer ti-
jekom lanjske godine ne 
samo da su na osobit na-
čin njegovali stare vinske 

i vinogradarske običaje, 
već su i radili na uređi-
vanju okoliša kapelice na 
Šatornjaku, stare preše 
i uređivanju nove vinske 
infrastrukture te time 
ujedno stvarali pretpo-
stavke za buduće uređenje 
vinske staze.

O financijskom po-
slovanju za 2016. godi-
nu izvijestio je blagajnik 
Ivan Lepoglavec, a o radu 
Nadzornog odbora Ivan 
Marković. Sva izvješća, 
kao i program rada i fi-
nancijski plan za 2017., 

jednoglasno su prihva-
ćeni.

Domaćinima su se 
obratili Kristina Geci Smo-
ljo, direktorica Poljodoma 
Ivanec i članica udruge te 
najavila predavanje o za-
štiti vinove loze s nagla-
skom na fitoplazmu, kao 
i održavanje vinogradar-
ske radionice koja bi se za 
vrijeme berbe održala u 
Salinovcu. Prisutnima se 
obratio i dogradonačelnik 
Ivanca Čedomir Bračko 
te vinogradarima zaželio 
uspjeh u realizaciji progra-

ma i vinogradarsku godinu 
bez mraza i drugih nepo-
goda. Prisutne je pozdra-
vila i novoizabrana pred-
sjednica KUD-a Salinovec 
Jelena Lepoglavec te naja-

vila nastavak dosadašnje 
suradnje s udrugom.

Salinovečki vinogra-
dari druženje su nastavili 
do jutarnjih sati, uz sastav 
Brajdaše.(sč)

Svoju izborno – izvje-
štajnu skupštinu u subotu 
je, 11. veljače, održao i DVD 
Gačice. O  bogatom radu 
društva u prošloj godini 
izvijestio je predsjednik 
DVD-a Franjo Piskač, dok 
je program rada za 2017. 
iznio zapovjednik Zvonimir 
Brezovec. Nakon prihva-
ćanja izvješća i plana rada, 
prišlo se izboru novog 
vodstva za idući četvero-
godišnji mandat.

  Za predsjednika DVD-a 
ponovno je izabran Franjo 
Piskač, a njegovi zamjenici 
su Zvonimir Brezovec i Ju-
raj Vincek. Zapovjednikom 
društva imenovan je An-
đelko Brezovec, a njegovi 
zamjenici su Matija Vincek i 

željko Benkus. Tajnik druš-
tva u narednom mandatu 
bit će Josip Črnjak. Skupšti-
na je izabrala i nove člano-
ve drugih radnih tijela DVD-
a i VZG-a Ivanec. 

Na skupštini je spo-
menica za 60 godina rada 
u vatrogastvu dodijeljena 
Andriji Lukavečkom, dok je 
vatrogasnim veteranom 
proglašen Vjekoslav Piskač. 

Uvjerenja za zvanje vatro-
gasnog dočasnika 1. klase 
uručeno je Josipu Črnjaku 
i Velimiru Hruškaru, a za 
zvanje vatrogasca Kristija-
nu Vinceku. Dosadašnjem 

zapovjedniku Z. Brezovcu 
je DVD poklonio kip sv. Flo-
rijana, kao znak zahvale za 
uspješno odrađena četiri 
mandata na toj dužnosti. 
Pozdravnim govorima sku-

pu su se obratili zamjenik 
gradonačelnika Ivanca 
Branko Putarek, tajnik žu-
panijske VZ Zvonko Videc, 
potpredsjednik županijskog 
UDVDR-a Ljudvek Cikač i dr.

U subotu, 18. velja-
če, održana je 64. izbor-
no - izvještajna skupština 
DVD-a Salinovec kojoj su 
se odazvali i brojni prijatelji 
društva. Temeljem izvje-
šća o radu koje je podnio 
zapovjednik DVD-a Mati-
ja Brežni, vidljivo je da su 
članovi bili angažirani na 
raznim područjima, čime 
i dalje potvrđuju da su je-
dan od najvažnijih jama-
ca sigurnosti na području 

svoga djelovanja. Također 
je prezentiran rad s vatro-
gasnom djecom i mladeži 
kao i aktivnosti na ospo-
sobljavanju članova za va-
trogasna zvanja i za spe-
cijalnosti u vatrogastvu. 
DVD je kupio i vatrogasni 
kombi za prijevoz članova. 

Budući da je ovo bila iz-
borna skupština, za pred-
sjednika DVD-a izabran je 
Matija Štebih, a za njegova 
zamjenika Marko Anđel. 

Zapovjednik društva osta-
je Matija Brežni, zamjenik 
zapovjednika Matija Anđel, 
poslove tajnika obavljat će 
Andrej Lončar, a blagajnič-
ke Branka Hudoletnjak. 

Članovima DVD-a uru-
čene su vatrogasne spo-
menice za 10, 20 i 30 godina 
rada u društvu. Spomenica 
za 40 godina dodijeljena je 
Stjepanu Čičeku Lepoglav-
cu. Zahvalnice su uručene 
i svim sponzorima DVD-a, 

a posebna zahvalnost na 
predanom radu upućena je 
dosadašnjem predsjedniku 
Mirku Ribiću.

Donesen je i program 
rada za 2017. godinu, kojim 
je, među ostalim, zacrtana 
obveza  pregleda  hidra-
nata i uređivanja njihova 
okoliša te opremanja hi-
drantskih ormarića. Tako-
đer, vatrogasci će provesti 
veći broj vježbi u cilju posti-
zanja što bolje interventne 

spremnosti, zatim, izvršiti 
obilazak škole i održati 
predavanja na temu po-
žarne opasnosti, obavljati 
preventivne aktivnosti i 
upozoravati građane na 
opasnosti koje prijete od 
požara, i dalje raditi s mla-
dima te završiti opremanje 
vatrogasne postrojbe nuž-

nom opremom. U planu je 
i uvođenje plinskog grija-
nja u garažu i zatvaranje 
objekta. Salinovečki vatro-
gasci će i tijekom ove po-
žarne sezone biti uključeni 
u tečajeve za stjecanje zva-
nja u vatrogascu te pružati 
pomoć u gašenju požara 
na priobalju.

DVD Radovan svoju je 
godišnju skupštinu odr-
žao u subotu, 25. veljače. 
Ističući da je DVD u 2016. 
radio u skladu s usvoje-
nim planom rada te izvje-
štavajući o provedenim 
aktivnostima, predsjednik 
Miljenko Grudiček ista-
knuo je da društvo ni lani 
nije uspjelo riješiti glavni 
problem, a to je zamjena 
starog navalnog vozila 
novijim i modernijim.

Smatrajući da se DVD 
Radovan ne uvažava kao 
drugo središnje društvo 
na području grada, po-
novno je izrazio mišljenje 
da nije opravdan sadašnji 

način raspodjele novča-
nih sredstava za redovitu 
djelatnost  DVD-ova na 
području grada Ivanca koji, 
kazao je Grudiček, ide na 
štetu DVD-a Radovan. U 
tom kontekstu istaknuo je 
urgentnu potrebu nabave 
novijeg vozila, jer u protiv-

nom DVD više neće moći 
izvršavati obveze iz Plana 
zaštite od požara. Naglasio 
je da društvo ima i objekti-
van problem, a to je posto-
jeći garažni prostor, čija 
visina određuje tip vozila 
koje radovanski vatrogas-
ci mogu smjestiti u dom.

-Dobili smo odgovor 
gradonačelnika da će se 
Grad uključiti u rješava-
nje problema nabave vo-
zila, to više što VZ i DVD 
Radovan imaju inicijalna 
sredstva. U VZ-u dogova-
ramo model za dugoročnu 
raspodjelu sredstava po 
postocima, što bi za sva-
ko društvo značilo da si 
po donošenju proračuna 
može planirati sredstva 
za redovitu djelatnost 
– istaknuo je Grudiček.

Vatrogascima se obra-
tio i gradonačelnik Milorad 
Batinić te potvrdio da Grad 
i VZ zadnjih godinu dana 
razgovaraju o nabavi novi-

jeg vozila za DVD Radovan. 
-U suradnji s VZ-om i 

DVD-om nabavit ćemo ra-
bljeno, ali kvalitetno vozi-
lo, koje će svojim tehničkim 
i drugim karakteristikama 
zadovoljiti sve propisa-
ne standarde – izjavio je 
Batinić te vatrogascima i 
njihovom starom/novom 
vodstvu uputio čestitke na 
dosadašnjem uspješnom 
radu te im poželio dobar 
budući rad na odgovor-
nim poslovima zaštite i 
spašavanja ljudi i imovi-
ne. Naime, ova je sjednica 
bila izborna, a nazočni su 
vatrogasci na čelne duž-
nosti ponovno izabrali isti 

sastav: M. Grudiček osta-
je predsjednik, Miljenko 
Habunek zapovjednik, 
Davorin Habunek zamje-
nik zapovjednika, željko 
Plantak tajnik DVD-a, a 
Vlado Habunek predsjed-
nik Nadzornog odbora.

Skupština je donijela i 
program rada za 2017. u 
kome će se prednost dati 
edukaciji, usavršavanju i 
osposobljavanju postroj-
be za što stručnije izvrša-
vanje povjerenih zadaća. 
Provest će se i akcije u 
sklopu Mjeseca zaštite od 
požara, kontrole hidrant-
ske mreže, preventivni 
pregledi u kućanstvima itd.

IZ POVIJESTI u povodu 90. obljetnice smrti Božidara kukuljevića Sakcinskog (II.) Piše: Boris Jagetić Daraboš

O Kukuljevićevom doprinosu 
razvitku planinarstva u Ivancu
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 ˝ „Proći ti je najprije, kad si prekoramio torbu sa zairom i uzeo u ruke štap-penjač, 
kraj ivanečkog grada i kraj liepe obnovljene župne crkve, župnog dvora te pučke škole…“ 

Kukuljevićev 
mlin

VINOGRADARI Izborna skupština udruge vinogradara i vinara Peharček Ivanec

Dragutin Mesec opet 
predsjednik Peharčeka

 ˝ Na ovogodišnjoj izložbi Hrvatskog zadružnog saveza 
ivanečka vina osvojila su četiri zlatne medalje

su zaslužna stručna pre-
davanja i edukacije, koje 
očito doprinose obrazova-
nju podrumara – naglasio 
je Mesec.

Educiranje vinogradara 
i intenziviranje suradnje 
s Poljoprivrednom savje-
todavnom službom bit će 
jedna od glavnih zada-
ća udruge u 2017. godini. 
Usto, Peharček će i ove 
godine za svoje članove 
organizirati nekoliko druš-

tvenih izleta, nastavit će 
obilježavati pojedine vin-
ske blagdane i običaje, a 
poticat će i izlaganje vina 
svojih članova na izložba-
ma regionalnog i držav-
nog karaktera. Najavljeno 
je sudjelovanje Peharče-
ka na Danima grada, na 
Rudarskim danima i na 
drugim manifestacijama 
na kojima se promiče rad 
udruge. Izražena je i želja 
da se u suradnji s Gradom 

pronađe adekvatni prostor 
za rad udruge i smještaj 
opreme i inventara, kako 
bi udruga napokon dobila i 
svoju službenu adresu.

Nakon skupštine, agro-
nom Josip Kiš iz tvrtke 
SyngentaAgro održao je 
predavanje o načinima 
suzbijanja žutice vinove 
loze. Godišnju skupštinu 
udruge Peharček pratio je 
i dogradonačelnik Ivanca 
Čedomir Bračko.(ljr)
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Na skupštini i predavanju okupilo se 150 članova Udruge Peharček 

D. Mesec nastavlja 
s obnašanjem 
dužnosti predsjednika 
Peharčeka i tijekom 
iduće četiri godine

SKRAJSKI PAJDAŠI Redovita izvještajna sjednica salinovečkih vinogradara i voćara                                                                                       

Najesen vinogradarska radionica u Salinovcu

 ˝ Uspjeh u realizaciji 
zacrtanih programa i 
dobru vinsku godinu 
domaćinima je zaželio 
dogradonačelnik 
Čedomir Bračko

Skrajski pajdaši zacrtali su bogat plan 
aktivnosti i u radnoj 2017. godini

Fo
to

: S
kr

aj
sk

i p
aj

da
ši

O radu je izvijestio 
predsjednik Ivan Lončar

DVD RADOVAN Radovanski vatrogasci na godišnjoj skupštini

Na vidiku rješenje za 
nabavu navalnog vozila
 ˝ DVD ima problem s postojećim garažnim prostorom, čija 

visina određuje tip vozila koje vatrogasci mogu smjestiti u dom

Nabava novijeg i mlađeg 
navalnog vozila i ove je godine 

istaknuta kao primarna zadaća

U nabavu vozila uključuju se i Grad Ivanec i 
Vatrogasna zajednica

DVD GAČICE Izborno-izvještajna sjednica Skupštine 

Andriji Lukavečkom spomenica 
za 60 godina u vatrogastvu

 ˝ U znak zahvale za četiri mandata na dužnosti 
zapovjednika, Zvonimiru Brezovcu je uručen kip sv. Florijana

Izvještajno – izborna 
skupština DVD-a Gačice

Skupštini najmlađih vatrogasaca odazvalo se četrdesetak članova

Mala skupština DVD-a Gačice
Malu izvještajnu skupštinu, kojoj se odazvalo 40-

ak članova, održali su i najmlađi vatrogasci DVD-a Ga-
čice. Njen rad vodio je predsjednik pomlatka i mladeži 
DVD-a Niko Šimek. Na skupu su prezentirane aktivno-
sti odrađene u 2016. godini, pri čemu je istaknuto da 
je program rada realiziran u potpunosti. Formirane su 
desetine pomlatka i mladeži koje su nastupile na na-
tjecanjima te osvojile četiri pehara na natjecanjima VZ 
Ivanec i na Kupu Dragutina Medveda.

U programu rada za 2017. istaknuta je namjera 
uključivanja u još veći broj natjecanja. Maloj skupštini 
su čestitke na postignutim rezultatima uputili zamje-
nik predsjednika Odbora za vatrogasnu mladež pri 
žVZ Zvonko Videc i učiteljica PŠ Gačice Gordana Čehok.
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DVD SALINOVEC  Vatrogasci na izbornoj skupštini

Matija Štebih - novi predsjednik 
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Sjajnom pobjedom u sport-
skoj dvorani Srednje škole u 
Ivancu nad Bjelovarom rezulta-
tom 75:71, košarkaška juniorska 
momčad Ivančice osvojila je prvo 
mjesto regije Sjever i izborila pla-
sman na poluzavršnicu junior-
skog prvenstva Hrvatske, gdje će 
se naći u društvu momčadi kao 
što su zagrebačka Cibona, Cede-
vita, Zadar, Split, Šibenik i druge.

U ivanečkoj se dvorani tom 
prilikom okupilo oko 250 gleda-
telja te tijekom cijele utakmice 
davalo veliku podršku domaćoj 
momčadi, koja je tako ostvarila 
svoj san i postala prvak regije 
Sjever, za što je primila pehar.

Najefikasniji igrač kod doma-
ćina bio je Luka Putar s 23 po-
stignuta koša (uz 3 trice), Kruno 
Smontara postigao je 18, Leon 
Kušinec 17, Leonardo Matuza 11 te 
Martin Fištrek  6 koševa. Igrom u 
obrani istaknuli su se Alen Sanko-
vić, Matija Kukec i Marko Bregović, 
a nije nevažna ni velika logistička 
podrška koju su svojim kolegama 

na parketu davali  igrači s  klupe 
Karlo Zidar, Hrvoje Lančić, David 
Paska i Matija Pečevski. Iako su 
igrali pod velikim pritiskom, jer 

ulog je bio velik, košarkaši Ivančice 
predvođeni trenerom Predragom 
Putarom dali su svoj maksimum 
i zasluženo izborili pobjedu.(nn)

sport 

Zadnjeg vikenda u 
veljači NK Ivančica je s 
dvije ekipe 2008. godi-
šta i po jednom ekipom 
2006. i 2007. nastupio 
na međunarodnom tur-
niru u malom nogome-
tu Bumbar kup u Varaž-
dinu, na kome su snage 
ogledale 122 ekipe. 
Ekipa 2007. osvojila je 
treće mjesto pobijediv-
ši u skupini Dravu Ptuj, 
NK Graničar Đurđevac i 
NK Varaždin. U utakmi-
ci četvrtfinala Ivančica 

je pobijedila Varteks s 
3:0, dok je u polufina-
lu poražena od Drave 
Ptuj s 1:6. U utakmici za 
treće mjesto Ivančica 
je, nakon neriješenog 
rezultata u regularnom 

dijelu od 1:1, nakon bo-
ljeg izvođenja udaraca 
sa 7 metara pobijedila 
rezultatom 5:4.

Pobjednička ekipa: 
Erik Miletić, Matej Jakopa-
nec, Nikola Friščić, David 

Varga, Matija Jug, Nikola 
Ravlić (najbolji golgeter), 
Siniša Hrgar, Stjepan Ha-
bek, Roko Lončar, Leon 
Škorić, Renato Ribić, Ga-
brijel Hojsak, Dominik 
Mudri. Trener: Filip Šagij.  

Druga ekipa godišta 
2008. ispala je nakon 
razigravanja u skupini, 
a prva ekipa u četvrtfi-
nalu, izgubivši od Me-
đimurja s tijesnih 0:1. 
Ekipa 2006. ispala je u 
osmini finala od ekipe 
Slaven Belupa s 0:1.(nn)

U utakmici 9. kola 2. NOL 
Centar, ženska seniorska od-
bojkaška ekipa Ivanca poražena 
je od Štrigove s 2:3 u setovima. 
Domaće odbojkašice povele su 
s 2:0, nakon čega su Ivančanke 
izjednačile. Međutim, u petom, 
odlučujućem setu, sportska sre-
ća okrenula im je leđa pa su ga 
izgubile s 12:15. U sljedećem kolu 
je žOK Ivanec pobijedio Brcko iz 
Brckovljana s 3:0 u setovima. 

Odbojkašice Ivanca nalaze 
se na trećem mjestu prvenstve-
ne tablice s 12 bodova. Slijedi im 
doigravanje za poredak od petog 
do osmog mjesta i to s ekipama 
iz skupine Zapad, a to su Olim-
pik III Zagreb, HAOK Mladost III i 
ponovno sa Štrigovom, jer se bo-
dovi iz prvog dijela prvenstva ne 
prenose u doigravanju kao što je 
to bio slučaj u protekloj prven-
stvenoj sezoni.(nn)

Rukometaši Ivančice nastav-
ljaju s odigravanjem utakmica 
u 1. HRL Sjever. U utakmici 14. 
kola, odigranoj u dvorani Srednje 
škole pred 200 gledatelja, pora-
ženi su od Moslavine iz Kutine s 
31:33. Najbolji igrač utakmice bio 
je Vedran Huđ s 15 pogodaka.

U sljedećem kolu Ivančica je 
s 28:33 izgubila od Garešnice, 
a potom je pobijedila Maksi-
mir Pastelu iz Zagreba s 36:31 
(16:18), u utakmici 16. kola. 

U utakmici 17. kola odigranoj 
u dvorani Srednje škole Ivanec 
u subotu, 25. veljače, Ivančica je 
pobijedila Bjelovar s 31:25. Bila je 

to važna utakmica za obje mom-
čadi u donjem dijelu prvenstve-
ne tablice, koje se bore za osta-
nak u 1. HRL Sjever.

Ivančani su odlično otvori-
li utakmicu i u 11. minuti poveli s 
4:0, da bi u 30. rezultat bio 18:11. 
Domaća je momčad preko sjaj-
nog Zorana Vidonija u 46. minuti 
imala vodstvo od 25:15, što je na-
govještavalo mirniji tijek završni-
ce. S 11 postignutih golova, Vidoni 
je bio najefikasniji domaći igrač, 
a istaknuli su se i Matej Šagij sa 
7 golova te Vedran Huđ, koji je 
bio pravi vođa svoje momčadi na 
putu do pobjede. Domaći vratar 
Nikola Čibarić nanizao je 9 obra-
na, od kojih i nekoliko „zicera“.

Ivančica se nalazi na 13. 
mjestu prvenstvene tablice s 9 
osvojenih bodova. 

Dva turnira u stolnom tenisu
 

U organizaciji Udruge građana Prigorec, 
na Izletištu i skijalištu Jarki u Prigorcu održan 
je treći turnir u beli. 

Sudjelovalo je 14 parova, a prvo mjesto 
osvojili su Matija Kos i  Josip Kos, pobijedivši 
u finalu Zvonka Kosa i Josipa Strugara. Treći 
su bili Stjepan Sanković i Stjepan Grabrovec, 
a četvrti Dejan  Levatić i Ivan Mudri.

Tri prvoplasirana tri para primila su nov-
čane nagrade koje je osigurao organizator od 
uplaćenih kotizacijskih sredstava.(nn) 

Kadetkinje Srednjoškolskog 
ženskog rukometnog kluba Iva-
nec odigrale su u Kutini dvije 
prvenstvene utakmice 8. kola 
Međužupanijske rukometne lige 
te u obje izborile pobjede – nad 
Loniom iz Kutine 28:18 i Trninom 
iz Preloga 32:24.

U utakmici s Loniom najefika-
snija igračica bila je Mateja Mar-
ković s 9 golova, dok je u utakmi-
ci s Trninom najbolja bila Sara 
Rogina sa sjajnih 19 golova, što 
se rijetko viđa na rukometnim 
utakmicama, osobito u ženskoj 
konkurenciji.(nn)

Nikola Geček, član Sportskog 
ribolovnog društva Ivanec, koji 
je kao član reprezentacije Hrvat-
ske za osobe s invaliditetom na 
Svjetskom prvenstvu u Češkoj 
osvojio zlatnu medalju, najbolji 
je sportaš Grada Ivanca u 2016. 
godini. Najbolja sportašica je Pe-
tra Brlečić, članica Karate kluba 
Ivanec, koja je osvojila zlatne 
medalje na županijskom i regi-
onalnom natjecanju te bila peta 
na Prvenstvu Hrvatske. 

Nagrade su im dodijeljene su 
na svečanosti ZSU grada Ivan-
ca u petak, 3. veljače, na kojoj 
su proglašeni najbolji sportaši 
i ekipe te najzaslužniji sportski 
djelatnici u 2016. godini. Naslov 
najuspješnijih sportskih ekipa 
pripao je muškoj ekipi Rukomet-

nog kluba Ivančica (1. mjesto u 2. 
HRL Sjever i  plasman u 1. HRL) i 
seniorskoj ženskoj ekipi ženskog 

odbojkaškog kluba (prvakinje 
županijskog kupa i trećeplasira-
na ekipa u 2. NOL Centar).

Najboljim mladim sportaši-
ma proglašeni su članica Karate 
kluba Lana Pavlaković (1. mjesto 
u borbama na županijskom i re-
gionalnom natjecanju) i član RK 
Ivančice Zoran Vidoni (najbolji 
klupski strijelac).

Naslov najuspješnije mlade 
ženske ekipe pripao je junior-
kama ŠRD-a Ivanec (3. mjesto 
na državnom prvenstvu), dok je 
taj naslov u muškoj konkuren-
ciji pripao momčadi NK Ivančice 
U-14 (prvak 1. žNL Varaždin s 26 
pobjeda iz 26 utakmica). Mla-
di perspektivni sportaši grada 
Ivanca su Iva Pofuk (KK Ivanec), 
Miha Krtanjek (RK Ivančica), Luka 

U nedjelju, 5. veljače, natjecatelji KK 
Ivanec nastupili su na prvenstvu sjeve-
rozapadne Hrvatske u borbama i katama 
održanom u Đurđevcu. 

Zlatne medalje u svojim su kategorija-
ma osvojili Mateo Foder, Viktor Kovaček, 
Dino Putar Veber, Filip Habek i Petra Br-
lečić. 

Srebrne medalje: M. Foder, David 
Slavinec, Erik Đula, Ema Šešet, Melani 

Magdić, Dino Kovač, Dorian Šincek i Iva 
Pofuk. Brončane medalje: Noa Šešet, Ela 
Colarić, Karla Bahun i Lara Miletić. Ekipno 
(borbe): učenici su osvojili zlatnu, učeni-
ce srebrnu, a mlađe kadetkinje brončanu 
medalju. 

Na 29. kupu mladosti u Ivanić – Gradu 
u subotu, 11. veljače, D. Kovač je osvojio 
zlatnu, dok su brončane medalje izborili 
E. Colarić, Erik Đula i M. Foder. 
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KDŠR Salinovec s dva se tur-
nira u stolnom tenisu pridružio 
akciji obilježavanja Dana sport-
ske rekreacije u Hrvatskoj. U 3. 
zatvorenom turniru koji je bio 
namijenjen mještanima, sudje-
lovala su 34 natjecatelja. U ka-
tegoriji dječaka najbolji su bili 
Marin Mudri Brežni, Leon Grahek 
i Karlo Ljubić. Najbolje stolnote-
nisačice su Maja Matučec, Nika 
Vitković i Patricija Fodrek, dok su 

među seniorima prva tri mjesta 
osvojili Dario Hudoletnjak, Kru-
noslav Hruškar i Tomislav Mudri.

U 6. otvorenom stolnoteni-
skom turniru svoje je umijeće 
ogledalo 12 natjecatelja. Po-
bjednik je Mladen Vidović, član 
DŠR Salinovec. Drugi je bio Dra-
gutin Posenjak iz DŠR žarovnica, 
a treći Darko Putar iz Ivanca. 

Održan je i 9. turnir u karta-
nju bele.  Sudjelovao je 21 par iz 

Gornjih Bogićevaca, Stažnjevca, 
Horvatskog, Prigorca, Ivanca, 
Ivanečkog Vrhovca i Salinovca. 
Pobjednici turnira su Draženko 
Šagi iz Ivanca i Nenad Huđ iz I. 
Vrhovca.(S. Četrtek)

Srednjoškolski ženski rukometni klub

Rekordnih 19 golova Sare 
Rogina u utakmici s Trninom

KARATE KLUB 
IVANEC  
 

Uspješni na turnirima u 
Đurđevcu i Ivanić - Gradu

UDRUGA GRAĐA-
NA PRIGOREC Turnir u beli u Jarkima
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KOŠARKAŠKI KLUB IVANČICA Sjajno postignuće košarkaških juniora

Juniorska momčad Ivančice 
prvak regije Sjever

Ivanečka momčad plasirala se na poluzavršnicu 
juniorskog prvenstva Hrvatske
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Pobjede nad Đurđevcem i Bjelovarom
Košarkaši Ivančice poraženi su od Međimurja s 57:87 u utakmi-

ci 13. kola A-2 HKL Sjever odigranoj u Čakovcu, a onda, u sljedećem 
kolu, i od Podravca iz Virja sa 64:93. U domaćoj momčadi jedino je 
Luka Rajh dobio prolaznu ocjenu; lavovski se borio i ekipi donio 19 
koševa.    Nakon toga Ivančica je zabilježila dvije značajne pobjede 
i to u Đurđevcu nad momčadi Mladosti s 85:76, a potom nad Bje-
lovarom od 76:69.(nn)

Nogometni klub Ivančica in-
tenzivno odrađuje pripreme za 
nastavak prvenstva u 1. žNL Va-
raždin. Ivančica je odigrala dvije 
pripremne utakmice, prvu u Lud-
bregu s Podravinom, koja je zavr-
šila neodlučeno, 1:1, a jedini pogo-
dak za Ivančicu postigao je Leon 
Gregur. Ivančica je utakmicu odi-
grala u nekompletnom sastavu, 
nedostajali su standardni Loparić 

i Vuković, a u momčadi je nastupi-
lo i nekoliko juniorskih igrača.

U drugoj pripremnoj utakmici 
Ivančica je u Jalžabetu s 1:1 odi-
grala s istoimenom momčadi, 
članom Međužupanijske nogo-
metne lige Čakovec –Varaždin.

Momčad Ivančice, unatoč na-
javama za borbu za vrh prven-
stvene tablice, nije uspjela zadr-
žati dvojicu standardnih igrača, 

vratara Matiju žuličeka i Alena 
Kostanjevca, koji su tijekom pri-
jelaznog roka napustili Ivančicu. 
Uprava kluba dovela je mladog 
vratara Ivana Kaselja, koji je do-
sad imao dva nastupa za repre-
zentaciju Hrvatske U-17 i koji bi 
trebao biti ključno pojačanje za 
ivanečku momčad. Još uvijek se 
traži igrač na poziciji stopera i 
još jednog napadača.(nn)

NOGOMETNI KLUB IVANČICA 
Ivančici pristupio mladi vratar Kaselj

Momčad 2007. treća na međunarodnom turniru 
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SPORTSKI USPJESI Zajednica sportskih udruga proglasila najbolje sportaše za 2016. 

Nikola Geček i Petra Brlečić – 
najbolji sportaši grada Ivanca 

 ˝ Naslov najuspješnijih seniorskih ekipa pripao je momčadi RK Ivančice i seniorkama ŽOK-a

Putar (Košarkaški klub Ivančica), 
Filip Rogina (ŠRD Ivanec), Karlo 
Biškup (NK Mladost Margečan), 
Dora Levanić (HPD Ivančica), 
Manuel Habek (Kuglački klub 
Ivančica), Karla Grudenić (žOK), 
Nikola Friščić (Trkački klub Ivan-
čica), Mateo Strugar (Teniski 
klub Ivanec 97 ) i Natali Dukarić 
(SžRK Ivanec).

Zahvala sportašima, 
trenerima, roditeljima
Svima nagrađenima čestit-

ke na postignutim rezultatima 
uputio je predsjednik ZSU Josip 
Šimunek. Skupu se obratio i gra-
donačelnik Milorad Batinić:

-U ovoj dvorani ne vidim ni-
koga tko nije sportaš ili tko na 
drugi način ne daje doprinos 
sportu. Čestitam svim sporta-
šima, trenerima i roditeljima, jer 
svi ste vi zaslužni što danas u 
Ivancu imamo velik broj aktivnih 
sportskih klubova i rekreacijskih 

udruga. Znamo da su u naporima 
oko osiguranja dovoljno financij-
skih sredstava za rad klubova 
sve oči uprte u gradski proračun. 
Nadam se da ćemo i dalje moći 
nastaviti s izdvajanjima koja će 
vam omogućiti normalan tem-
po rada, a nas, gradske čelnike, 

sva ova mladost ovdje obvezuje 
da nastavimo raditi na boljitku 
sporta – poručio je Batinić. 

Svečanosti ZSU nazočio je i 
predsjednik Gradskog vijeća Edo 
Rajh te dogradonačelnici Čedo-
mir Bračko i Branko Putarek.(ljr, 
nn)

Gradonačelnik Batinić uručio je priznanja najboljim 
sportašima – P. Brlečić i N. Gečeku
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Najbolji sportaši i rekreativci grada Ivanca u 2016. godini

Dobitnici zlatnih plaketa

Nagrada I. Geciju za 
životno djelo

Ivanu Geciju nagrada za životno djelo
Nagrada za životno djelo uručena je Ivanu Geciju (SRD Ivanec). Zlatne plakete primili su Stjepan Četr-

tek (DSR Salinovec), Branko Kozina (HPD Ivančica) i Božidar Lančić (DSR Lančić - Knapić). 
Posebne nagrade uručene su Luki Lančiću (RK Ivančica), Zlatku Njegovcu (NK Mladost) i Zvonku Tur-

činu (DSR Ivanec), a godišnje nagrade željku Gečeku (SRD Ivanec), Matiji Harjaču (RK Ivančica) i Damiru 
Križeku  (KK Ivanec). Dobitnici diploma su Vladimir Krznar i Božidar Prašnjak (NK Mladost), Nenad Huđ 
(RK Ivančica), Vladimir Grudenić (žOK), Ivica Uršulin (HPD Ivančica), Ivan Mudri i Juraj Vuglač (PK Ivanec), 
željko Koranić (Taekwon-do klub Hwarang), Kruno Poje (DSR Salinovec), Jurica Sever (DSR Lančić Knapić) 
i Josip Jakop (TK Ivančica).(nn)

ŽENSKI ODBOJKAŠKI KLUB 
Seniorke za 5. do 8. mjesto

Druga odbojkaška ekipa poražena je od Kitro Varaždina II s 1:3 u se-
tovima u utakmici 12. kola 3. NOL Centar, skupine Sjever, koja je odigrana 
u dvorani OŠ Ivanec. Utakmica je rezultatski bila uzbudljiva i neizvjesna, 
a uz malo sreće, Ivančanke su mogle izboriti peti set. Najbolja igračica 
bila je Sara Špernjak koja se istakla odličnim servisima. U sljedećem 
kolu svladale su ekipu Plavi iz Peklenice s 1:3 u setovima te pokazale 
atraktivnu odbojku, „izgarajući“ na parketu za svaku loptu. Vodeća ekipa 
lige je Kitro Varaždin II s 39 bodova, a Ivanec je četvrti, s 26 bodova.(nn) 

„Izgarale“ za svaku loptu

RUKOMETNI 
KLUB IVANČICA Važna pobjeda: Ivanec – Bjelovar 31:25

 ˝ Najbolji igrač bio 
je Vidoni, a Huđ je bio 
pravi vođa momčadi 
na putu do pobjede FO

TO
: D

. G
EČ

EK Godište 2006. 
niže pobjede

Rukometna momčad godišta 
2006. odigrala je u Čakovcu dvije 
utakmice 9. kola 1. HRL Sjever, dje-
čaci B. Svladala je MRK Čakovec s 
19:10  i Prelog s 26:15. Najefika-
sniji igrač bio je Dan Lepoglavec, 
a momčad Ivančice je vodeća. 

Ekipa 2004. god. odigrala je u 
Varaždinu dvije utakmice 9. kruga 
1. HRL Sjever, dječaci A. Pobijedila 
je Trnovec s 22:18, a poražena je 
od Varaždina 1930 sa 16:22. Naje-
fikasniji igrač bio je Lovro Mastelić.

Momčad godišta 2000. odi-
grala je u Križevcima dvije uta-
kmice 4. kruga 2. HRL Sjever. 
Pobijedila je KTC Križevci s 28:22, 
dok je od Bjelovara poražena s 
15:21. Najistaknutiji igrač bio je 
Patrik Fodrek sa 14 golova.(nn)

Druga momčad Ivančice
Druga rukometna momčad Ivančice u nastavku prvenstva odigra-

la je četiri prvenstvene utakmice u 3. HRL Sjever. U Novom Marofu 
poražena je od momčadi Marofa sa 17:41, a najbolji ivanečki igrač bio 
je Bruno Horvatić sa 6 golova. U sljedećoj utakmici Ivančica je slavila 
nad Čakovcem II s 32:25. Naslovom najigrača okitio se Roland Sever 
Vitez s 11 golova. U novom kolu Ivančica je poražena od momčadi Da-
ruvara s 25:26, u utakmici punoj uzbuđenja i rezultatske neizvjesno-
sti. I u ovoj utakmici Sever je bio najbolji, zabio je 12 golova.(nn)

Ivančica je u važnoj utakmici pobijedila Bjelovar s 31:25
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Svadbena povorka predvo-
đena tamburašima, s lijepim 
mladencima te svatovima u 
bijelim nošnjama koji su se, uz 
jujuškanje i poticikivanje, zavr-
tjeli u ritmovima polke, drmeša 
i valcera, u nedjelju je, 12. velja-
če, nakon dugih zimskih dana 
unijela živost u sivilo ivanečkog 
gradskog parka. U sklopu mani-
festacije Zebice – ptičeki se ženi-
ju, veselu povorku KUD-a Salino-
vec, u koju su se uključili i članovi 
Društva prijatelja narodnih obi-
čaja Maska, u parku je dočekalo 
više stotina djece i mališana koji 
su se, na poziv Udruge udomi-
telja Nada, i ove godine okupili 

na prvoj ovogodišnjoj masovnoj 
dječjoj priredbi na otvorenom.  

A park ih je i ove godine do-
čekao ukrašen srcima, šarenim 
trakama, papirnatim ptičicama, 
s vrećama punim poklona za 
svako dijete, stolovima prepu-
nim torti i kolača, a sve to posve-
ćenim običaju ptičje svadbe. Ona 
pak, govorio o tomu kako su ptičji 
svatovi, nakon cjelonoćnog slav-
lja, mališanima na grančicama 
stabala ostavljali male darove. 
Djeci, koja su ih nekad bosonoga 
tražila, znale su ozepsti nožice 
pa otud i naziv – zebice. 

Program je vodila Katarina 
Maček Stjepanović, stručna su-

Bučna kolona s više od stotinu malih maškara iz 
Dječjeg vrtića Ivančice na sam je pokladni utorak pro-
šetala ivanečkim ulicama te se, uz galamu, fućkanje 
i pjesmu, okupila na prostoru ispred Kina. Mališani, 
maskirani u galeriju likova iz omiljenih crtića i bajki, sa 
svojim su se jednako zakrabuljenim tetama uhvatili u 
kolo pa iz svega glasa zapjevali tradicionalne pokladne 
pjesme te jedni drugim i svim nasmijanim prolaznici-
ma i ponosnim roditeljima poželjeli  - „veliku repu“! Sli-
jedom višegodišnjeg običaja, male su maškare i ovoga 
puta obišli gradonačelnik Milorad Batinić i dogradona-
čelnik Čedomir Bračko te ih počastili bombonima.(ljr)

uređivački odbor: Milorad Batinić, Branko Putarek, Čedomir 
Bračko, Marina Držaić, Stanko Rožman, Maja Darabuš
Suradnici: Nikola Nišević, Boris jagetić Daraboš, Ana jagetić
Fotografije: Branko Težak, Dražen Geček, arhivi suradnika
Glavna urednica: Ljiljana Risek
Tisak: kerschoffset d.o.o., Zagreb

U GRADSKOM PARKU 4. manifestacija Zebice – ptičeki se ženiju

Ptičja svadba poklonom 
obradovala svako dijete
 ˝ Manifestaciju je organizirala Udruga udomitelja Nada, a novčano ju je pomogao i Grad Ivanec

radnica Nade. Zahvalila je veli-
kom broju sponzora, volontera i 
građana koji su darovali slatkiše 
i poklone, a napose Gradu Ivan-
cu koji je i ove godine financijski 
podupro Ptičeke. Zahvaljujući 
tomu, nijedno dijete nije iz parka 
otišlo bez slatkog poklona, a ne 
treba ni posebno spominjati ko-

liko su maleni bili veseli što su se 
ptičice sjetile baš njih i ostavile 
im darak na grančici.

Organizatori su sve posjeti-
telje počastili kolačima i velikom 
tortom. Priređena je i tombola, 
a sav skupljeni prihod namije-
njen je financiranju ljetovanja 
za udomljenu djecu. Uz mališa-

ne, u lijepoj atmosferi družili su 
se i odrasli, kojima su također 
dobro „sjeli“ šetnja i boravak na 
svježem zraku uz vruće kuhano 
vino i domaće kobasice. A sve to 
pridonijelo je daljnjoj afirmaciji 
Ptičekof kao jedne od najpopu-
larnijih manifestacija u našemu 
gradu.(ljr) 
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Kao i na svakoj svadbi, i na „ptičjoj“ svadbi u 
parku kolača nije nedostajalo
 

Pučku svadbu prikazao je KUD Salinovec

Masovan odaziv djece i roditelja priredbi Ptičeki se ženiju

Okupljanjem triju genera-
cija – djece, njihovih roditelja i 
najstarijih mještana Margeča-
na, prigodnim programom i za-
bavom u neformalnom tonu, u 
subotu je, 11. veljače, Valentino-
vo obilježeno i u Margečanu. U 
prostorima vatrogasnog doma 
proslavu su organizirale Udru-
ga građana Margareta i mjesna 

Udruga umirovljenika Marge-
čan. Program, osmišljen u smje-
ru međugeneracijske solidar-
nosti, vodile su Irena Prašnjak 
Sedlar i Verica Hižar, a kulturno 
umjetnički program pripremila 
je Danica Prašnjak s Dječjom 
sekcijom UG-a Margareta.

Druženje je u naročito lije-
pom sjećanju ostalo osobama u 

zlatnim godinama, koje se osje-
ćaju počašćeno činjenicom da 
nisu zaboravljene. Nazočnima 
su uručeni i sitni pokloni koje su 
za njih pripremile članice Mar-
garete, mirisna sol s lavandom i 
naranče. Nakon dječjeg progra-
ma, druženje je nastavljeno uz 
bogatu zakusku i glazbu Dua X, 
uz koju se i zaplesalo. 

VALENTINOVO U MARGEČANU u organizaciji udruge građana Margareta i udruge umirovljenika

Zabava za tri margečanske generacije  ˝ Najstariji mještani bili 
su dirnuti programom djece i 
pažnjom mlađih generacija
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NA POKLADNI 
UTORAK Male maškare na ivanečkoj špici
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